
 

ZAPISNIK 

O RADU DEVETE RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO ODRŽANE 

03.10.2023.GODINE SA POČETKOM RADA U 09,00 SATI 

 

 Devetu radnu sjednicu Skupštine Kantona Sarajevo otvorio je predsjedavajući Elvedin 

Okerić (u daljem tekstu predsjedavajući). 

 

Sjednici je prilikom otvaranja prisustvovalo 23 zastupnice i zastupnika. Izostanak sa 

sjednice su opravdale zastupnice Sebija Izetbegović i Miomirka Melank, koja se priključila radu 

sjednice u toku dana. Sjednici nisu prisustvovali zastupnici Samir Avdić i Albin Zuhrić. 

 

U skladu s naprijed iznesenim, prisustvo zastupnika Devetoj radnoj sjednici je bilo 

sljedeće: 

 

SDA - STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE  

1. Dević Mahir 

2. Kalem Adi 

3. Kapidžić Faruk 

4. Selmanović Faruk 

5. Viteškić Smiljana  

6. Zahiragić Haris 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA "NAROD I PRAVDA" 

1. Čampara Aljoša 

2. Kristić Danijela 

3. Mehmedagić Mersiha 

4. Memić Arijana 

5. Okerić Elvedin 

6. Pobrić Rusmir 

7. Vreto Elvis 

 

SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE 

1. Čengić Irfan 

2. Čičić Davor 

3. Kapo Belma 

4. Pekić Jelena 

5. Petrović Kristina 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA GRAĐANA "NAŠA STRANKA" 

1. Bešlija Vildana 

2. Handžić Vibor 

3. Klarić Sanela 

4. Melank Miomirka 
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STRANKA ZA BOSNU I HERCEGOVINU 

1. Bandić Muamer 

2. Gavrankapetanović-Smailbegović Fatima 

3. Šaljić Jasmin 

 

DEMOKRATSKA FRONTA 

1. Hašimbegović Marijela 

2. Pilav Ilijaz 

3. Vujović Vedrana 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA/INICIJATIVA “ZA NOVE GENERACIJE” 

1. Marjanović Damir 

 

SAMOSTALNI ZASTUPNICI 

1. Gaković Elza 

2. Hodžić Admela 

3. Lemezan Redžo 

 

Nakon intoniranja državne himne, predsjedavajući je pozvao zastupnice i zastupnike da odaju 

počast pripadnicima Armije R BiH i MUP-a R BiH koji su dali svoje živote u odbrani od agresije 

na Bosnu i Hercegovinu, svako na svoj način. 

 

Potom je uputio pozdrave zastupnicama i zastupnicima u Skupštini Kantona Sarajevo, 

članovima Vlade Kantona Sarajevo, svim prisutne u sali, kao i predstavnicima medija koji prate 

rad sjednice. 

 

U radnom dijelu sjednice, predsjedavajući je istakao da je Prijedlog dnevnog reda Devete 

Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo utvrdio Kolegij Skupštine sjednicama održanim dana 

19.09.2023.godine i 29.09.2023.godine, kada je izvršena dopuna istog. 

 

Prilikom utvrđivanja Dnevnog reda, nakon što je predsjedavajući isti pročitao i pozvao 

zastupnike da se izjasne, predloženi dnevni red nije dobio potrebnu većinu, pa su se javili 

zastupnici: Muamer Bandić koji je problematizirao kašnjenje u početku zasjedanja, zatim 

zastupnica Vedrana Vujović koja je kritikovala obimnost dnevnog reda, a onda su uslijedile 

replike i poslovniče intervencije zastupnika: Irfana Čengića, Muamera Bandića, Danijele Kristić, 

Mahira Devića, Elvedina Okerića, Jasmina Šaljića i Aljoše Čampare. 

 

      Po zaključivanju svih diskusija, predsjedavajući je zamolio sekretara Skupštine da izvrši 

pojedinačno prozivanje zastupnika kako bi se usmeno izjasnili o predloženom Dnevnom redu. 

 

Nakon pojedinačnog glasanja, konstatovano je da je Dnevni red Devete radne sjednice 

Skupštine Kantona Sarajevo usvojen većinom glasova (19 „za“, 1 „protiv“ i 9 „suzdržan“), i 

glasi: 

 

1. Poslanička/zastupnička pitanja inicijative i odgovori; 

2. Prijedlog Zakona o javno-privatnom partnerstvu; 
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3. Nacrt Zakona o robnim rezervama Kantona Sarajevo; 

4. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o izboru predsjedavajućih, zamjenika predsjedavajućih 

i članova stalnih radnih tijela Skupštine Kantona Sarajevo 

5. Prijedlog odluke o davanju naziva parku na području Općine Novi Grad Sarajevo - MZ 

"Alipašino Polje C II" po ubijenim policajcima Adisu Šehoviću i Davoru Vojinoviću;  

6. Prijedlog Odluke o davanju naziva neimenovanom kraku ulice na području Općine Centar 

Sarajevo – MZ “Nahorevo” u naziv: ulica Vrela 

7. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo i Direkciji 

za puteve Kantona Sarajevo za zaključivanje kupoprodajnog ugovora umjesto 

eksproprijacije u skladu sa članom 23. Zakona o eksproprijaciji FBiH i to za nekretninu 

označenu kao k.č. 709/3 K.O.Hotonj-Oranica/Njiva 3 klase u površini od 447m2, 

vlasništvo Bajrić Elme u svrhu izgradnje saobraćajnice I transverzale, dionica od tunela 

„Kobilja glava“ do raskrsnice sa kružnim tokom saobraćaja „Vogošćanska petlja“, 

izgradnju priključnih i servisnih saobraćajnica u pojasu navedene dionice I transverzale, 

izgradnju infrastrukture u pojasu navedene dionice I transverzale 

8. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo i Direkciji 

za puteve Kantona Sarajevo za zaključivanje kupoprodajnog ugovora umjesto 

eksproprijacije u skladu sa članom 23. Zakona o eksproprijaciji FBiH i to za nekretninu 

označenu kao k.č. 692/2 K.O. Hotonj-Voćnjak 2 klase u površini od 1968m2, suvlasništvo 

Durić Aide i Durić Kemala u svrhu izgradnje saobraćajnice I transverzale, dionica od 

tunela „Kobilja glava“ do raskrsnice sa kružnim tokom saobraćaja „Vogošćanska petlja“, 

izgradnju priključnih i servisnih saobraćajnica u pojasu navedene dionice I transverzale, 

izgradnju infrastrukture u pojasu navedene dionice I transverzale 

9. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo i Direkciji 

za puteve Kantona Sarajevo za zaključivanje kupoprodajnog ugovora umjesto 

eksproprijacije u skladu sa članom 23. Zakona o eksproprijaciji FBIH i to za nekretninu 

označenu kao k.č. 699/2 K.O. Hotonj-Livada 3 klase u površini od 767m2, vlasništvo 

Demirović Suada u svrhu izgradnje saobraćajnice I transverzale, dionica od tunela 

„Kobilja glava“ do raskrsnice sa kružnim tokom saobraćaja „Vogošćanska petlja“, 

izgradnju priključnih i servisnih saobraćajnica u pojasu navedene dionice I transverzale, 

izgradnju infrastrukture u pojasu navedene dionice I transverzale 

10. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo i Direkciji 

za puteve Kantona Sarajevo za zaključivanje kupoprodajnog ugovora umjesto 

eksproprijacije u skladu sa članom 23. Zakona o eksproprijaciji FBiH i to za nekretnine 

označene kao k.č. 708/3 K.O. Hotonj-Oranica/Njiva 3 klase u površini od 395m2 i k.č. 

708/4 k.o. Hotonj-Prilazni put u površini od 117m2, vlasništvo Kadrić Seada u svrhu 

izgradnje saobraćajnice I transverzale, dionica od tunela „Kobilja glava“ do raskrsnice sa 

kružnim tokom saobraćaja „Vogošćanska petlja“, izgradnju priključnih i servisnih 

saobraćajnica u pojasu navedene dionice I transverzale, izgradnju infrastrukture u pojasu 

navedene dionice I transverzale 

11. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo i Direkciji 

za puteve Kantona Sarajevo za zaključivanje kupoprodajnog ugovora umjesto 

eksproprijacije u skladu sa članom 23. Zakona o eksproprijaciji FBiH i to za nekretninu 

označenu kao k.č. 693/2 K.O. Hotonj-Voćnjak 2. klase u površini od 1756m2, vlasništvo 

Durić Sadike u svrhu izgradnje saobraćajnice I transverzale, dionica od tunela „Kobilja 

glava“ do raskrsnice sa kružnim tokom saobraćaja „Vogošćanska petlja“, izgradnju 
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priključnih i servisnih saobraćajnica u pojasu navedene dionice I transverzale, izgradnju 

infrastrukture u pojasu navedene dionice I transverzale 

12. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo i Direkciji 

za puteve Kantona Sarajevo za zaključivanje kupoprodajnog ugovora umjesto 

eksproprijacije u skladu sa članom 23. Zakona o eksproprijaciji FBiH i to za nekretnine 

označene kao k.č. 175/4 K.O. Kobilja glava-Livada 2 klase u površini od 2530m2, k.č. 

177/4 K.O. Kobilja glava-Livada 2 klase u površini od 41m2 i k.č. 177/3 K.O. Kobilja 

glava-Livada 2 klase u površini od 281m2, suvlasništvo Kadrić Salke, Kadrić Seada i 

Kamenica Salihe u svrhu izgradnje saobraćajnice I transverzale, dionica od tunela „Kobilja 

glava“ do raskrsnice sa kružnim tokom saobraćaja „Vogošćanska petlja“, izgradnju 

priključnih i servisnih saobraćajnica u pojasu navedene dionice I transverzale, izgradnju 

infrastrukture u pojasu navedene dionice I transverzale 

13. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo i Direkciji 

za puteve Kantona Sarajevo za zaključivanje ugovora o kupoprodaji objekta izgrađenog 

bez odobrenja za građenje na parceli označenoj kao k.č.175/4 K.O. Kobilja glava radi 

rušenjaizmeđu Kantona Sarajevo-Ministarstvo saobraćaja-Direkcija za puteve Kantona 

Sarajevo i Zavoda za izgradnju Kantona Sarajevo sa jedne strane i Kadrić Seada, Kadrić 

Salke i Kamenica Salihe sa druge strane u svrhu izgradnje saobraćajnice I transverzala-

poddionica od tunela „Kobilja glava“ do raskrsnice sa kružnim tokom saobraćaja 

„Vogošćanska petlja“, izgradnju priključnih i servisnih saobraćajnica u pojasu navedene 

dionice I transverzale, izgradnju infrastrukture u pojasu navedene dionice I transverzale, a 

u skladu sa Odlukom o usvajanju okvira za otkup imovine i naknade radi realizacije 

projekta izgradnje gradskih saobraćajnica u Kantonu Sarajevo („Službene novine Kantona 

Sarajevo“, broj: 18/21 i 5/23); 

14. Prijedlog Odluke, kojom se daje saglasnost Ministarstvu unutrašnjih poslova Kantona 

Sarajevo, Upravi policije da Ministarstvu za unutrašnje poslove Bosansko-podrinjskog 

kantona Goražde dodijeli u vlasništvo opremu, koja se vodi u modulu stalnih sredstava 

navedenog Ministarstva - Uprave policije; 

15. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Kantonalnog stambenog fonda 

Sarajevo za 2023. godinu; 

16. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Finansijski plan prihoda i rashoda Kantonalnog 

stambenog fonda Sarajevo za 2023. godinu; 

17. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Fonda Kantona Sarajevo za 

izgradnju stanova za članove porodica šehida i poginulih boraca, ratne vojne invalide, 

demobilizirane borce i prognane osobe za 2023. godinu; 

18. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Fonda Kantona Sarajevo za 

izgradnju stanova za članove porodica šehida i poginulih boraca, ratne vojne invalide, 

demobilizirane borce i prognane osobe za 2023. godinu; 

19. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Kantonalni zavod 

za zaštitu kulturno-historijskog i prirodnog naslijeđa Sarajevo sa finansijskim planom za 

2023. godinu; 

20. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Sarajevski ratni 

teatar - SARTR sa finansijskim planom za 2023. godinu; 

21. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Sarajevska 

filharmonija sa finansijskim planom za 2023. godinu; 

22. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Pozorište mladih 

Sarajevo sa finansijskim planom za 2023. godinu; 
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23. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Kamerni teatar 

55, Sarajevo sa finansijskim planom za 2023. godinu; 

24. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove MES – 

Međunarodni teatarski festival – Scena MESS sa finansijskim planom za 2023. godinu; 

25. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Historijski arhiv 

Sarajevo sa finansijskim planom za 2023. godinu; 

26. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Biblioteka 

Sarajeva sa finansijskim planom za 2023. godinu; 

27. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Muzej “Alija 

Izetbegović”, Sarajevo sa finansijskim planom za 2023. godinu; 

28. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Bosanski kulturni 

centar Kantona Sarajevo sa finansijskim planom za 2023. godinu; 

29. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove “Collegium 

artisticum”, Sarajevo sa finansijskim planom za 2023. godinu; 

30. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Muzej Sarajeva sa 

finansijskim planom za 2023. godinu; 

31. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Narodno 

pozorište Sarajevo sa finansijskim planom za 2023. godinu;  

32. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Javne ustanove 

“Fond Memorijala Kantona Sarajevo” za 2023. godinu; 

33. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada sa finansijskim planom Fonda 

Kantona Sarajevo za stipendiranje i školovanje djece boraca, poginulih boraca i poginulih 

civila – žrtava rata ''IKRE'' za 2023. godinu; 

34. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove „Služba za 

zapošljavanje Kantona Sarajevo“ Sarajevo za 2023. godinu; 

35. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Kantonalne 

javne ustanove „Gerontološki centar“ za 2023. godinu; 

36. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Javne ustanove 

„Kantonalni centar za socijalni rad“ za 2023. godinu; 

37. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Kantonalne 

javne ustanove Dom za djecu bez roditeljskog staranja za 2023. godinu; 

38. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Kantonalne 

javne ustanove „Porodično savjetovalište“ za 2023. godinu; 

39. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Kantonalne 

javne ustanove „Dom za socijalno zdravstveno zbrinjavanje osoba sa invaliditetom i 

drugih osoba“ za 2023. godinu; 

40. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Kantonalne 

javne ustanove „Odgojni centar Kantona Sarajevo“ za 2023. godinu; 

41. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Javne ustanove 

Terapijska zajednica - Kampus Kantona Sarajevo za 2023. godinu; 

42. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Godišnji plan i program rada Javne ustanove 

Institut za razvoj preduniverzitetskog obrazovanja Kantona Sarajevo sa finansijskim 

planom za 2023. godinu; 

43. Prijedlog Odluke o proširenju djelatnosti Javne ustanove Željeznički školski centar 

Sarajevo na djelatnost formalnog i neformalnog obrazovanja odraslih; 

44. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za zaključenje ugovora o kupoprodaji 

neposrednom pogodbom za zemljište označeno k.č 1592 K.O Sarajevo IV sa firmom 
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„IPSA INSTITUT“ d.o.o. Sarajevo kao kupcem radi oblikovanja građevinske parcele u 

svrhu rekonstrukcije i dogradnje poslovnog objekta u ulici Danijela Ozme u Sarajevu; 

45. Prijedlog Odluke o usvajanju „Bilansa energetskih potreba Kantona Sarajevo za 2022. 

godinu“; 

46. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut o dopuni Statuta Javne ustanove Zavod 

za hitnu medicinsku pomoć Kantona Sarajevo; 

47. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za zaključenje Ugovora o zakupu poslovnog 

prostora - bolnički kompleks bivše Klinike za kožno - venerične bolesti „Dr. Ernest Grin“, 

za 2023. i 2024. godinu između ugovornih strana: Kliničkog centra Univerziteta u 

Sarajevu kao zakupodavca i Kantona Sarajevo (Ministarstva za rad, socijalnu politiku, 

raseljena lica i izbjeglice Kantona Sarajevo, Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo i 

Kantonalne javne ustanove „Dom za socijalno zdravstveno zbrinjavanje osoba sa 

invaliditetom i drugih osoba“) kao zakupca; 

48. Prijedlog Odluke o davanju prethodne saglasnosti Vladi Kantona Sarajevo za podnošenje 

zahtjeva za dobijanje urbanističke saglasnosti, odobrenja za građenje i upotrebe 

termoenergetskog objekta/postrojenja radi priključenja na sistem daljinskog grijanja 

objekta kolektivnog stanovanja u ulici Igmanskih bataljona br. 39 u Hrasnici; 

49. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na prijedlog Ugovora o korištenju poslovnog 

prostora označenog kao k.č.8/E4 upisan u zk. ul. br. 88 KO SP_SARAJEVO-MAHALA 

CXXIX, koji zaključuju Kantonalno javno preduzeće Centar ”Skenderija” d.o.o. Sarajevo i 

Javna ustanova ”Collegium Artisticum”; 

50. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za zaključenje ugovora o kupoprodaji kojom se 

daje saglasnost Ministarstvu komunalne privrede, infrastrukture, prostornog uređenja, 

građenja i zaštite okoliša Kantona Sarajevo i Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo za 

zaključenje ugovora o kupoprodaji zemljišta označenog kao k.č 1458/1, površine 16622 

m2, k.č 1459 površine 5694 m2, k.č 1460 površine 8213 m2 i k.č 1462 površine 729 m2, 

sve KO Dolac radi proširenja RCU „Smiljevići“ u svrhu izgradnje i proširenja odlagališta 

inertnog materijala; 

51. Prijedlog odluke kojom se daje saglasnost na Nacrt ugovora o zakupu koji se zaključuje 

između Javnog preduzeća Međunarodni aerodrom “Sarajevo” d.o.o. Sarajevo kao 

zakupodavca i Turističke zajednica Kantona Sarajevo kao zakupca; 

52. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za osnivanje Javne ustanove „Memorijalni centar 

Sarajevo“; 

53. Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove „Gerontološki centar“ za 2021. godinu 

(Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2021. godinu) sa prilozima; 

54. Izvještaj o poslovanju Javne ustanove „Kantonalni centar za socijalni rad“ za 2021. godinu 

(Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2021. godinu) sa prilozima; 

55. Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove „Dom za socijalno zdravstveno 

zbrinjavanje osoba sa invaliditetom i drugih osoba“ za 2021. godinu (Izvještaj o radu sa 

Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2021. godinu) sa prilozima; 

56. Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove „Odgojni centar Kantona Sarajevo“ za 

2021. godinu (Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2021. godinu) 

sa prilozima; 

57. Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove Dom za djecu bez roditeljskog staranja 

za 2021. godinu (Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2021. 

godinu) sa prilozima; 
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58. Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove „Porodično savjetovalište“ za 2021. 

godinu (Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2021. godinu) sa 

prilozima; 

59. Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove Terapijska zajednica-Kampus Kantona 

Sarajevo za 2021. godinu (Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 

2021. godinu) sa prilozima; 

60. Izvještaj o poslovanju KJKP “Vodovod i kanalizacija” d.o.o. Sarajevo za 2021. godinu; 

61. Izvještaj o poslovanju KJKP “PARK” d.o.o. Sarajevo za 2021. godinu; 

62. Izvještaj o poslovanju KJKP “RAD” d.o.o. Sarajevo za 2021. godinu; 

63. Izvještaj o poslovanju KJKP “Sarajevogas” d.o.o. Sarajevo za 2021. godinu; 

64. Izvještaj o poslovanju KJKP “POKOP” d.o.o. Sarajevo za 2021. godinu; 

65. Izvještaj o poslovanju KJKP “Toplane - Sarajevo” d.o.o. za 2021. godinu; 

66. Izvještaj o poslovanju KJKP “TRŽNICE-PIJACE” d.o.o. Sarajevo za 2021. godinu; 

67. Izvještaj o poslovanju „BAGS-ENERGOTEHNIKA“ d.d. Vogošća za 2021. godinu; 

68. Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Kantonalne javne ustanove za zaštićena 

prirodna područja za 2021. godinu; 

69. Izvještaj o radu Javne ustanove “Centar za napredne tehnologije u Sarajevu” za 2021. 

godinu i Izvještaj o finansijskom poslovanju Javne ustanove “Centar za napredne 

tehnologije u Sarajevu” za period 01.01.2021. godine - 31.12.2021. godine sa prilozima; 

70. Izvještaj o radu Vlade Kantona Sarajevo za period od 01.01.2021. godine do 31.12.2021. 

godine; 

71. Izvještaj o radu Pravobranilaštva Kantona Sarajevo za 2021. godinu; 

72. Izvještaj o izvršavanju Budžeta Kantona Sarajevo za period od 01.01. do 31.12.2021. 

godine; 

73. Izvještaj o poslovanju JP „Televizija Kantona Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo za 2021. godinu; 

74. Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JU „Apoteke Sarajevo“ za 2021. godinu; 

75. Izvještaj o radu Univerziteta u Sarajevu za 2021. godinu sa Programom rada za 2022. 

godinu (sa Izvještajem o finansijskom poslovanju Univerziteta u Sarajevu za 2021. godinu 

i Izvještajem interne revizije o provedenom nadzoru o finansijskim procesima na 

Univerzitetu u Sarajevu i organizacionim jedinicama za period od 1.1.-31.12.2021. 

godine); 

76. Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem, na koje je predhodno dato mišljenje 

ovlaštenog revizora, Fonda Kantona Sarajevo za izgradnju stanova za članove porodica 

šehida i poginulih boraca, ratne vojne invalide, demobilizirane borce i prognane osobe za 

2021. godinu; 

77. Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove „Služba za zapošljavanje 

Kantona Sarajevo“ Sarajevo za period 01.01. - 31.12.2021. godine, sa prilozima i Izvještaj 

o izvršenju finansijskog plana prihoda i izdataka Javne ustanove „Služba za zapošljavanje 

Kantona Sarajevo“ Sarajevo za period 01.01. - 31.12.2021. godine. 

 

Predsjedavajući je pročitao informativne materijale koji su dostavljeni zastupnicima: 

− Informacija o stanju kriminaliteta, javnog reda i mira i sigurnosti saobraćaja na području 

Kantona Sarajevo za mjesec april 2023. godine; 

− Izvještaj o radu policijskog komesara Uprave policije Ministarstva unutrašnjih poslova 

Kantona Sarajevo za vremenski period juli – septembar 2022. godine; 

− Izvještaj o radu Policijskog komesara Uprave policije MUP-a Kantona Sarajevo za period 

oktobar-decembar 2022. godine; 
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− Informacija o stanju kriminaliteta, javnog reda i mira i sigurnosti saobraćaja na području 

Kantona Sarajevo za mjesec maj 2023. godine; 

− Informacija o stanju kriminaliteta, javnog reda i mira i sigurnosti saobraćaja na području 

Kantona Sarajevo za mjesec juni 2023. godine; 

− Informacija o stanju kriminaliteta, javnog reda i mira i sigurnosti saobraćaja na području 

Kantona Sarajevo za period januar-juni 2023. godine; 

− Informacija o stanju kriminaliteta, javnog reda i mira i sigurnosti saobraćaja na području 

Kantona Sarajevo za mjesec juli 2023. godine; 

− Izvještaj Ministarstva privrede Kantona Sarajevo o realizaciji novčanih podsticaja u 

poljoprivredi na području Kantona Sarajevo za 2022. godinu, sa prilogom Spisak 

kandidata koji su ostvarili pravo na novčani podsticaj u 2022. godini na području Kantona 

Sarajevo; 

− Informacija o provođenju Zakona o prijavljivanju i postupku provjere podataka o imovini 

nosioca javnih funkcija u Kantonu Sarajevo broj:20-02-23-819/23, Ureda za borbu protiv 

korupcije i upravljanje kvalitetom Kantona Sarajevo; 

− Dokument okvirnog Budžeta Kantona Sarajevo za period 2024.-2026. godina; 

− Izvještaj o izvršenim inspekcijskim pregledima Upravnog inspektorata Ministarstva pravde 

i uprave  

− Kantona Sarajevo u toku 2022. godine; 

− Izvještaj o finansijskoj reviziji JU Zavod za medicinu rada za 2020. godinu; 

− Izvještaj o finansijskoj reviziji JU „Djeca Sarajeva“ za 2020. godinu; 

− Izvještaj o finansijskoj reviziji JP za gospodarenje državnim šumama „Sarajevo-šume“ doo 

Sarajevo za  

− 2021. godinu; 

− Izvještaj o finansijskoj reviziji JU „Dom zdravlja Kantona Sarajevo„ za 2021. godinu; 

− Izvještaj o finansijskoj reviziji KJKP „Sarajevo gas“ doo Sarajevo za 2021. godinu; 

− Izvještaj o finansijskoj reviziji Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo za 2021. 

godinu; 

− Izvještaj o finansijskoj reviziji JU „Služba za zapošljavanje“ za 2021. godinu; 

− Izvještaj o finansijskoj reviziji Kantona Sarajevo za 2021. godinu; 

− Izvještaj o finansijskoj reviziji KJKP „Pokop“ doo Sarajevo za 2022. godinu; 

− Izvještaj o finansijskoj reviziji Ministarstva saobraćaja Kantona Sarajevo za 2022. godinu; 

− Izvještaj o finansijskoj reviziji Ministarstva finansija Kantona Sarajevo za 2022. godinu; 

− Izvještaj o finansijskoj reviziji Ministarstva pravde i uprave Kantona Sarajevo za 2021. 

godinu; 

− Izvještaj o finansijskoj reviziji Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo za 2020. godinu; 

− Izvještaj o finansijskoj reviziji Ministarstva privrede Kantona Sarajevo za 2020. godinu; 

− Izvještaj o finansijskoj reviziji Kliničkog centra Univerziteta u Sarajevu za 2022. godinu. 

 

 

Potom je predsjedavajući pozvao zastupnike da se izjasne o Zapisniku s Prve Hitne sjednice 

Skupštine Kantona Sarajevo, održane 09.06.2023.godine, te je nakon glasanja konstatovao da je 

isti usvojen većinom glasova (18 „za“ i bez glasova „protiv“ ili „suzdržan“). 

 

  

 



 9 

TOK SJEDNICE 

Realizacija prve tačke dnevnog reda je počela u 10 sati i 40 minute.  

 

AD – 1. 

POSLANIČKA/ZASTUPNIČKA PITANJA, INICIJATIVE I ODGOVORI 

 

Predsjedavajući je otvorio tačku dnevnog reda i naglasio da u skladu s Poslovnikom o radu 

Skupštine, za realizaciju ove tačke je predviđen sat vremena, te dao riječ prvom prijavljenom 

zastupniku. 

 Zastupnik Mahir Dević je podni sljedeće (citiramo): „Za današnju sjednicu Skupštine 

Kantona Sarajevo imam jedno pitanje zastupničku i jednu inicijativu. Postavljam pitanje ministru 

finansija Kantona Sarajevo i ministru privrede Kantona Sarajevo. Skupština Kantona Sarajevo je 

izmjenom Zakona o šumama ukinula sredstva za opšte korisnu funkciju šuma koje su izdvajali 

privredni subjekti. Međutim, u trenutku ukidanje tog Zakona na računima Ministarstva finansija 

Kantona Sarajevo je bilo akumulirano nekoliko miliona, a konvertibilnih maraka, znači po neki 

mojim informacijama koje imam negdje između 2,5, i 3,5 miliona konvertibilnih maraka. Želim 

da mi se dostavi detaljan izvještaj od strane Ministarstva finansija i Ministarstva privrede gdje su 

ta sredstva tačno utrošena, koliko od tih sredstava je izvršeno za preraspodjele? Za ne znam, razne 

druge aktivnosti koje nisu bile predviđene Zakonom o utrošku tih sredstava. Znači do detalja da 

mi se obrazloži ako je ostalo na računu, naravno, ostalo je na računu. Ovo pitanje ću dostaviti u 

pismenoj formi, da bude detaljnije obrazloženo, ali obrazlažem ga javnosti i ministru financija i 

ministru privrede da mi se do detalja obrazloži gdje su ta sredstva utrošena, u kom iznosu i da li 

još išta od tih sredstava se nalazi na računima? To je prvo pitanje. Znači dostaviti ću ga u 

pismenoj formi i ministru finansija i ministru privrede Kantona Sarajevo, ne trebaju mi danas 

odgovarati.  Danas ispred Kluba ovaj pokrećem inicijativu za izmjene i dopune Zakona o uređenju 

saobraćaja na području Kantona Sarajevo po skraćenoj proceduri. Ukoliko nađemo saradnika u 

Ministarstvu saobraćaja da prepozna ovu vrstu inicijative bit će nam drago, ukoliko ne, onda ću 

tražiti kao zastupnik, jer ispred Kluba jel, po presudi Ustavnog suda, se ne mogu tražiti izmjene i 

dopune zakona, tražit ću kao zastupnik izmjenu Zakona o saobraćaju, po skraćenom postupku. 

Naime, svjedoci smo višesatnih blokada saobraćaja u užem jezgru grada i ključnih saobraćajnica u 

Kantonu Sarajevo. Iz dana u dan, iz vikenda u vikend, prevashodno se ovo odnosi na ovaj glavni 

saobraćajni prsten u Kantonu Sarajevo. Aktualni zakon je jasno propisao kada se može zaustaviti 

saobraćaj u Kantonu Sarajevo, međutim, ostavio je jednu nedefinisanu normu u kojoj je to pravo u 

neku ekskluzivnu nadležnost dao ministru saobraćaja Kantona Sarajevo, pa onda on to određuje 

po boji očiju, kada mu, kažu ne znam, izvršit ćemo blokadu saobraćaja za ovo, izvršit ćemo 

blokadu ulice za ovo. Znači mi imamo haos saobraćajni u gradu Kantonu Sarajevo zbog toga. 

Prema tome, mi ćemo predložiti, evo pozivam ministra saobraćaja i Vladu da to uzme kao svoju 

inicijativu jer će ići brže. Ako oni to neće, ja ću to uraditi kao zastupnik, da se usvoji izmjena i 

dopuna Zakona o uređenju saobraćaja na području Kantona Sarajevo, na način da se jasno propiše 

da je potpuno zabranjeno bilo kom ministru, bilo kojoj Vladi u Kantonu Sarajevo da vrši blokadu 

saobraćaja u užem gradskom jezgru gradu, odnosno ovo gdje ide ovaj tramvajski prsten. Ako 

treba da se vrši blokada saobraćaja, treba da se vrši na nekim pomoćnim ulicama“. 

 Zastupnik Muamer Bandić je podnio sljedeće (citiramo): „Postavljam pitanje Vladi 

Kantona Sarajevo. Vlada Kantona Sarajevo na čelu sa premijerom Edinom Fortom, imenovala je 

vršioca dužnosti direktora Kantonalne uprave za inspekcijske poslove Kantona Sarajevo, počev od 

12.12. 2022 godine, najduže na 3 mjeseca. Nakon isteka gore navedenog roka, Vlada Kantona 

Sarajevo, na čelu sa vršiteljicom dužnosti premijera Dariom Softić-Kadenić, ponovila je 

imenovanje iste osobe za vršioca dužnosti direktora Kantonalne uprave za inspekcijske poslove 

počev od 13.3.2023. godine najduže na 3 mjeseca. Trenutna Vlada Kantona Sarajevo, na čelu sa 
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premijerom Nihadom Ukom imenovala je vršioca dužnosti direktora Kantonalne uprave za 

inspekcijske poslove Kantona Sarajevo, počev od 14. 6. 2023. godine na 3 mjeseca. Prema 

informacijama sa kojima raspolažem, Vlada Kantona Sarajevo, je na 30. Vanrednoj sjednici 

održanoj 14.09. 2023. godine ponovno imenovala istu osobu za vršioca dužnosti direktora 

Kantonalne uprave za inspekcijske poslove, počev od 15.09.2023. godine, a najduže na 3 mjeseca. 

Ono što mene zanima po kojem zakonu je izvršeno imenovanje, odnosno šta je bio pravni osnov 

za jedno ovakvo imenovanje ili je bila samo dovoljan broj ruku, odnosno većina? Ono što tražim, 

obrazloženje na koji način je održano 30. Vanredna radna sjednica Vlade Kantona Sarajevo od 

15.09.2023.godine, kako su članovi Vlade, odnosno ministri glasali, odnosno koliko ministara je 

glasalo protiv, a koliko za ovu Odluku? Na koji način je izvršeno glasanje: neposredno ili 

elektronskim putem? I ukoliko je elektronskim putem, na koji način konstituisana većina potrebna 

za punovažnu odluku? Na kraju me zanima, ukoliko je primijenjen metod elektronskog glasanja, 

ko je sve u toj komunikaciji sudjelovao od strane nosilaca zakonodavne vlasti, i ako jeste, po 

kojem pravnom osnovu? Imam još jednu inicijativu, prema Vladi KS. Predlažem inicijativu da se 

u Kalendar obilježavanja značajnih datuma, događaja i ličnosti iz perioda odbrambeno-

oslobodilačkog rata '92-'95 godina, na području Kantona Sarajevo, uvrsti obilazak mezarja Hakije 

Turajlića, predsjednika Vlade Republike Bosne i Hercegovine u haremu Ali-pašine džamije radi 

davanja počasti. Hvala. Usmeno tražim, dakle, usmeni odgovor od Vlade Kantona Sarajevo tražim 

za imenovanje direktora, a ovaj materijal tražim da se dostavi u pismenoj formi“. 

 Zastupnica Fatima Gavrankapetanović-Smailbegović je podnijela sljedeće (citiramo): 

„Ja danas podnosim inicijativu Vladi Kantona Sarajevo i ministru zdravstva za prijem 8 

defektologa u Dom zdravlja Kantona Sarajevo. Naime, prema novom Pravilniku i Unutrašnjoj 

sistematizaciji u Domovima zdravlja Kantona Sarajevo predviđen je prijem 9 defektologa, od 

kojih je 7 defektologa- somatopeda. Trenutno je zaposlen samo 1 defektolog, oligofrenolog, u 

Domu zdravlja Vogošća i on ne može raditi sa svom djecom kojoj je ova vrsta pomoći potrebna. 

Potreba za ovim kadrom je sve veća zbog povećanog broja djece sa poteškoćama u razvoju. 

Defektolog somatoped bavi se prevencijom, detekcijom, dijagnostikom i tretmanom poremećajem 

motorke. Rad sa defektologom je najvažniji u prvi 6 godina života djece sa poteškoćama u 

razvoju. U nedostatku tog kadra u Domovima zdravlja, roditelji su prepušteni sami sebi i nerijetko 

traže pomoć izvan granica naše zemlje.  

I imala bih još dva zastupnička pitanja za ministra zdravstva prof.dr. Harisa Vranića. Prvo pitanje 

je da li ste poduzeli neke aktivnosti nakon moje inicijative od 30. maja na Skupštini Kantona 

Sarajevo za dodjelu subspecijalizacija iz neuropedijatrije i kada se očekuje realizacija istog? I 

drugo pitanje bi bilo, također, za ministra zdravstva prof doktora Harisa Vranića, da li će biti 

ukinuta liste čekanja za oboljele od reumatoidnog artritisa. Pored inicijative koju sam podnijela u 

februaru, na Skupštini Kantona Sarajevo i pored toga što je na sjednici Skupštine Kantona 

Sarajevo 29.3. usvojen Financijski plan Zavoda zdravstvenog osiguranja i obezbijeđena su 

dodatna sredstva u iznosu od 870 000 konvertibilnih maraka za posebne programe koji će biti 

usmjereni na oboljele od reumatoidnog artritisa. Lista čekanja za biološku terapiju još uvijek 

postoji.” 

Zastupnica Smiljana Viteškić je podnijela sljedeće (citiramo): „Moje prvo pitanje 

upućeno je Ministarstvu kulture i sporta Kantona Sarajevo, a ono glasi: kada ćete u skupštinsku 

proceduru uputiti Strategiju razvoja kulture u Kantonu Sarajevo '22 -'27 i Zakon o kulturi Kantona 

Sarajevo? Obrazloženje premijer Forto Edin je ekspozeu 05.01.2021 godine rekao da će Vlada 

donijeti Strategiju razvoja kulture do '27 godine i Zakon o kulturi Kantona Sarajevo, a u skladu sa 

Sporazumom o prioritetima skupštinske većine '21-'22. Na Vladi Kantona Sarajevo je 24.03.'23. 

godine usvojen Nacrt spomenute Strategije, a rok za donošenje Zakona o kulturi je bio desti 

mjesec 2022 godine. Kada možemo očekivati donošenje ovih dokumenata u Skupštini Kantona 

Sarajevo? Pisani odgovor. Druga zastupnička inicijativa odnosi se na Ministarstvo obrazovanja 



 11 

Kantona Sarajevo i MUP-a Kantona Sarajevo, a odnosi se na javnu ustanovu Srednja škola 

poljoprivrede, prehrane, veterine i uslužnih djelatnosti Sarajeva, a glasi: da se provjeri i odgovori 

zašto uprava Javne ustanove Srednja škola poljoprivrede, prehrane i veterine i uslužnih djelatnosti 

Sarajevo često poziva policiju u školu? Zašto i u kojim slučajevima se poziva policija čak i 

uposlenicima i zašto se time narušava ugled javne ustanove? A ostala pitanja ću dostaviti 

pismeno“. 

 

Zastupnik Damir Marjanović je podnio sljedeće (citiramo): „Idu pitanja Vladi Kantona 

Sarajevo, očekujem da će ih proslijediti na adekvatne adrese. Prvo pitanje zbog čega i na koji 

način vršena promjene sistematizacije radnih mjesta u periodu od kako je direktor Zavoda Pazarić 

aktuelni direktor, gospodin Suljagić? Da li je Vlada Kantona Sarajevo, resorno Ministarstvo ili 

direktor Zavoda Pazarić, da li su uključili Tužilaštvo u istragu svih nemilih slučajeva koji su se 

dogodili u periodu mandata gospodina Suljagića, a koji se tiču smrti dva štićenika od tuberkuloze 

i nedavnog premlaćivanja štićenika od strane uposlenika Zavoda? Da li je direktor Zavoda Pazarić 

može dokazati da su djeca imala adekvatnu skrb ili liječenju u periodu njegovoga mandata? Da li 

može navesti pojedinačno imena i prezimena doktora koji se brinu o zdravlju štićenika Zavoda i 

da te podatke pošalje prema Vladi, Vladi Kantona Sarajevo? S tim u vezi pokrećemo i inicijativu. 

Inicijativa je da Vlada Kantona Sarajevo zatraži hitnu reviziju svih diploma u Zavodu Pazarić, to 

je prva stvar. I druga stvar u sklopu te iste inicijative da Vlada Kantona Sarajevo od nadležnih 

institucija zatraži unapređenje boravka svih štićenika u Zavodu Pazarić. Sljedeće pitanje 

postavljam Ministarstvu unutarnjih poslova Kantona Sarajevo. Da li nam možete reći šta je 

Ministarstvo unutarnjih poslova Kantona Sarajevo i Ministarstvo za odgoj i obrazovanja Kantona 

Sarajevo šta su uradili po pitanju zaštite prava i osiguranja neometanog nastavka školovanja 

malodobnog učenika kojeg je majka drugog dječaka pretukla u prostorijama jedne osnovne škole 

27. aprila '23. godine? Da li je tačno da je taj učenik sredinom septembra '23. godine se ispisao iz 

ove Osnovne škole i iz razloga što su njegovi roditelji osjećali da im dijete više nije ni na koji 

način zaštićeno u toj ustanovi, da zbog svog psihičkog stanja nije u mogućnosti nastaviti 

školovanje u toj sredini? Koje dalje procedure Ministarstvo za odgoj i obrazovanje Kantona 

Sarajevo planira učiniti po pitanju ovoga slučaja? Nadalje, najavljujem inicijativu koje ćete dobiti 

u pisanome pisanoj formi. I to je inicijativa za održavanje tematske sjednice o reformi 

obrazovanja. A ovdje moram malo pojasniti. Ljudi, ja molim svaki put, molim Skupštinu da u 

dnevni red uvrsti nešto što smo izglasali, da ćemo uvrstiti najmanje jednom u 3 mjeseca, da 

dobijemo informacije u kojem je konceptu i u kojoj fazi se trenutno nalazi reforma obrazovanja. 

Tematska sjednica 2019. jedna od tačaka, jedan od zaključaka je bio da ćemo svaka 3 mjeseca 

dobivati tu informaciju. Mi ne dobijemo te informacije, ne uvrštavamo u dnevni red, evo, ovo 

sada vam najavljujem, neću tražiti izjašnjavanje sada, ali ću sljedeći put tražiti izjašnjavanje o 

tematskoj sjednici o reformi obrazovanja. Izgleda to je jedini način. I nadalje pitanje prema 

Ministarstvu za obrazovanje i odgoj, ne znam da li je ministrica upoznata da je Osnovna Škola 

Abdulah Nakaš, pardon Osman Nakaš da je Vijeće roditelja podnio inicijativu da i već dugo, dugo 

čeka odgovor da školsko igralište dobije ime, ustvari da mu se da ime po malodobnom borcu 

Armije BiH, poginulom Karlu Ivandiću? A da li znam ministrica, da je iz to resornog Ministarstva 

Vijeće roditelja dobilo dva oprečna odgovora po pitanju ovoga? Stoga me zanima stav 

Ministarstva za odgoj i obrazovanje da se odluči da li podržava ili ne podržava tu inicijativu. 

Ministrica, vidim, nije tu. Volio bi da dobijem usmeni odgovor, a ako ne tražit ću pismeni 

odgovor što prije, da mi se dostavi.“. 

Dopredsjedavajuća Danijela Kristić je podnijela sljedeće (citiramo): „Ja imam jedno 

pitanje i dvije inicijative. Prvo pitanje ide za ministricu Endu ili premijera, i ako može usmeni 

odgovor. U drugom mjesecu 2023. godine Skupština Kantona Sarajevo usvojila je Zaključak da se 

u roku od 45 dana utvrdi Prijedlog odluke o proglašenju udruženja koja direktno rade sa djecom 

sa poteškoćama u razvoju i od posebnog interesa za Kanton Sarajevo i da se dostavi Skupštini 
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Kantona Sarajevo na nadležno odlučivanje. S obzirom da je prošlo 8 mjeseci od usvajanja ovog 

Zaključka, a rok je bio 45 dana, možete li mi reći koje aktivnosti ste proveli i dokle je prijedlog 

odluke? Ovim putem podnosim inicijativu da se status perspektivnog sportiste veže za školsku 

godinu, a ne kalendarsku. Obrazloženje: beneficije statusa perspektivnog sportiste se najviše 

koriste tokom školske godine, s obzirom da se trenutno veže za kalendarsku godinu, roditelji 

moraju predavati zahtjeve Ministarstvu dva puta. Potrebna dokumentacija koja se predaje je 

obimna i ovo bi olakšalo i roditeljima i službenicima u Ministarstvu. 

Podnosim inicijativu da se nabavi neophodna oprema za rad dva logopedska kabineta. 

Obrazloženje: već duže vrijeme logopedice rade bez neophodne opreme za rad sa djecom s 

poteškoćama u razvoju i govori i mucanju i poremećaj autističnog spektra. Primanjem navedenih 

logopedskih kabineta rehabilitacija pacijenta kraće bi trajala, a samim tim bi se i smanjile i liste 

čekanja.“. 

 

Zastupnik Redžo Lemezan je podnio sljedeće (citiramo): „Evo, s obzirom da se prvi 

put javljam prije svega da poselamim i pozdravim sve nas ovdje, kao i naše gledaoce. Za danas 

imam jednu inicijativu koju podnosim za održavanje tematske sjednice Skupštine Kantona 

Sarajevo na temu potražnja ratne odštete od presuđenog agresora za oštećenje građana i pravnih 

lica grada Sarajeva za period opsade grada Sarajeva u periodu agresije na Bosnu i Hercegovinu od 

92. do 1995 godine. Kratko obrazloženje. S obzirom na mnoštvo presuda međunarodnih i 

domaćih sudova koji nedvosmisleno dokazuju da je tokom agresije na našu domovinu u prirodi 

proteklog rata za vrijeme opsade grada Sarajeva, građanima Sarajeva i drugim pravnim licima 

nanesena zdravstvena, životna, materijalna i svaka druga šteta i shodno da ta šteta nikada 

zvanično od agresora nije naplaćena ideja od održati tematsku sjednicu Skupštine Kantona 

Sarajevo, gdje ćemo u pripremi sjednice prikupiti materijale na navedenu temu od svih 

relevantnih institucija, kao i nevladinih organizacija i drugih ustanova i shodno tome zadužiti 

Ministarstvo pravde Kantona Sarajevo i pravobranioca Kantona Sarajevo da pripreme zaključke 

prema Skupštini Kantona Sarajevo, koji imaju za cilj da kroz pravni epilog otvorimo mogućnost 

građanima Kantona Sarajevo da ratna odšteta od strane države Srbije napokon bude potražena. 

Također tražim da se Skupština Kantona izjasni o ovoj inicijativi”. 

Zastupnica Elza Gaković je podnijela sljedeće (citiramo): „Imat ću jedno pitanje i dvije 

zastupničke inicijative. Pitanje prema ministru komunalne privrede, infrastrukture, prostornog 

uređenja i građenja zaštite okoliša Bećareviću, koliko je posjeta ministar imao na Regionalnom 

centru upravljanja otpadom Smiljevići? Da li je upoznat sa programom aktivnosti za 2023 

godinu? Da li su realizirana sredstva za smanjenje i uspostavu pročišćavanja procjednih voda 

Regionalnog centra upravljanja otpadom Smiljevići i unapređenje odlaganja otpada na sanitarnoj 

deponiji Smiljevići, ako znamo da iz Budžeta Kantona Sarajevo za 2023. godinu izdvojen veliki 

iznos ove namjene. Mene zanima koliko je utrošeno tih sredstava i da li su realizirana ta sredstva? 

Tražim usmeni i pismeni odgovor za ovu inicijativu, za ovo pitanje. Moja inicijativa prema Vladi, 

Ministarstvu komunalne privrede i infrastrukture, prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša i 

Kantonalnom javnom komunalnom preduzeću RAD. Iniciram prema Vladi Kantone Sarajevo, 

Ministarstvu komunalne privrede, infrastrukture i prostornog uređenja, građenje i zaštite okoliša i 

kantonalnom javnom komunalnom preduzeću RAD da u narednih mjesec dana sa svim 

jedinicama lokalne samouprave provedu aktivnosti u svrhu namjenskog izdvajanja sredstava za 

funkcionisanje Regionalnog centra upravljanja otpadom Smiljevići u Budžetu za 2024. godinu i 

da ovaj budžetski kod svih lokalnih zajednica bude trajan. Obrazloženje: svjesna činjenice da su 

sve općine različite u odnosu na broj stanovnika i automatizmom na količine odloženog otpada 

smatrala sam bitnim da se individualnim pristupom odrede norme za financiranje Regionalnog 

centra upravljanja otpadom Smiljevići svake lokalne zajednice. Izdvajanje financijskih sredstava 

lokalnih zajednica za funkcioniranje Regionalnog centra upravljanja otpadom Smiljevići je 

princip međusobnog interesa. Činjenica je da se na Regionalnom centru upravlja otpadom 
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Smiljevići odvozi otpad iz čitavog Kantona Sarajevo. Shodno tome, smatram da je neophodno da 

se u Budžetu za 2024. godinu i nadalje trajno svih lokalnih zajednica precizira budžetski kod za 

financiranje Regionalnog centra upravljanja otpadom Smiljevići. I moja druga inicijativa, također 

prema Ministarstvu komunalne privrede, infrastrukture, prostornog uređenja, građenja i zaštite 

okoliša i Kantonalnom javnom komunalnom preduzeću, RAD za uvođenje dvolinijskog odvoza 

otpada u individualnim stambenim objektima i podjelu kanti za odlaganje mješovitog i 

reciklažnog otpada u Mjesnoj zajednici Naselje heroja Sokolje, Dobrošević i Briješće. Inicijativu 

za uvođenje dvolinijskog odvoza otpada u individualnim stambenim objektima i podjelu kanti za 

odlaganje mješovitog i reciklažnog otpada u Mjesnoj zajednici Naselje heroja Sokolje podnijela 

sam kao vijećnica u Općinskom vijeću Novi Grad, Sarajevo 29. 07.2021. godine. Prema 

potrebama stanovnika, inicijativu proširujem na Mjesne zajednice Dobrošević i Briješće. Za 

realizaciju ove inicijative neophodno je planirati kupovinu namjenskog vozila za dvolinijski 

odvoz otpada. Problemom upravljanja otpadom se bore svi veći gradovi i svi zajedno moramo 

doprinijeti da Sarajevo bude čist i lijep grad, a tzn. da moramo biti svjesni da uspjeh u pravilnom 

upravljanju otpadom u Sarajevu zavisi od spremnosti građana da se aktivno uključe u ovu 

problematiku”. 

 

Zastupnik Davor Čičić je podnio sljedeće (citiramo): „Danas bih imao dvije 

zastupničke inicijative, jedno pitanje. Prva zastupnička inicijativa prema Vladi Kantona Sarajevo, 

Ministarstvo za rad, socijalnu politiku, raseljena lica, izbjeglice Kantona Sarajevo. Tu sam 

inicijativu već predložio na prošloj sjednici, a ovaj put ću tražiti da se Skupština izjasni o toj 

inicijativi, a radi se o proglašenju Udruženja roditelja ubijene djece Sarajeva, 1992-' 95 od 

posebnog interesa za Kanton Sarajevo. Obrazloženje: Vlada Kantona Sarajevo je još 2019.godine 

donijela odluku da će se 05.maj Obilježavati kao dan sjećanja na ubijenu djecu Sarajeva, 2023 

godine Vlada Kantona Sarajevo donijela odluku da će ubuduće taj datum biti proglašen i danom 

žalosti u Kantonu Sarajevo. S obzirom da tu činjenicu i na činjenicu da je Udruženje roditelja 

ubijene djece Sarajeva, udruženje koje svih ovih godina, nakon završetka rata, opsade i agresije na 

Sarajevu i Bosni i Hercegovini, neumorno radi na jačanju, njegovanju kulture sjećanja na našu 

ubijenu djecu, smatram da je ovo proglašenje ovog Udruženja od posebnog interesa za Kanton 

Sarajevo neophodno i jako bitno. Udruženje je dobitnik Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva za 

svoj iskren rad u njegovanju kulture sjećanja na ubijenu djecu Sarajeva. Udruženje je nosilac 

organizacije manifestacije obilježavanja 5. maja, Dana sjećanja na ubijenu djecu Sarajeva, koja je 

iz godine u godinu na prigodan način nas opominje i prisjeća na svu ubijenu djecu za vrijeme 

opsade Sarajeva, a za čiju organizaciju su i potrebna značajna materijalna sredstva koja Udruženje 

ne može samostalno financirati iz svojih prihoda. S obzirom da su roditelji članovi udruženja 

biološki uglavnom u trećoj životnoj dobi, jako je bitno da se Udruženje proglasi od interesa za 

Kanton Sarajevo, a sve kako bi stabilnim financiranjem od strane Kantona Sarajeva bilo osigurano 

dugoročno kontinuirani rad ovog Udruženja i kako bi udruženje dugoročno opstalo i nastavilo sa 

svojim radom, koje je, po mom mišljenju, jako bitno za Kanton Sarajevo. Druga inicijativa. 

Šaljem prema Vladi Kantona Sarajeva i Ministarstvu kulture i sporta inicijativa za donošenje 

posebnog zakona lex specialis kojim bi se definiralo financiranje institucija kulture sa nivoa BiH 

koje djeluju na prostoru Kantona Sarajevo, iz Budžeta Kantona Sarajevo, kao i njihova prava i 

obaveze po pitanju tog financiranja i pravdanja utroška sredstava. Obrazloženje. Iz Budžeta 

Kantona Sarajeva se na razne načine, već sad kroz usvojeni budžet za 2023 godinu, financiraju 

ustanove, institucije kulture i obrazovanja sa nivoa BiH-a, a koje djeluju i rade na prostoru 

Kantona Sarajevo. Smatram da Kantona Sarajevo ima veliki strateški interes da ove ustanove 

nastave sqvoj rad na prostoru Kantona Sarajevo, da taj rad bude održiv. Financiranje Zemaljskog 

muzeja je privremeno riješeno kroz proglašenje Muzeja nastavnom bazom Univerziteta u 

Sarajevu, a Nacionalna univerzitetska biblioteka BiH, Biblioteka za slijepa i slabovidna lica BiH i 

Kinoteka BiH su u određenom obimu podržani od strane Ministarstva obrazovanja Federacije 

BiH. Umjetnička galerija BiH, Historijski muzej BiH i Muzej književnosti i pozorišne umjetnosti 
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BiH su trenutno najugroženije institucije čija je održivost i opstanak upitan uslijed neadekvatnog i 

nedovoljnog financiranja od strane osnivača. Zbog toga upućujem inicijativu da Ministarstvo 

kulture i sporta Kantona Sarajevo predloži Vladi i Skupštini Kantona Sarajevo posebni zakon lex 

specialis, kojim bi se, privremeno i jasno definiralo financiranje ovih ustanova, institucija iz 

Budžeta Kantona Sarajevo do donošenja konačnog rješenja i definiranja statusa i načina 

financiranja i poslovanja ovih za društvo jako bitnih ustanova od strane njihovog osnivača na 

višim nivoima vlasti“. 

 

 Predsjedavanje sjednicom nakratko je preuzela dopredsjedavajuća Danijela Kristić. 

 

Zastupnik Faruk Selmanović je podnio sljedeće (citiramo): „Za današnju sjednicu 

imam jednu inicijativu. Pokrećem inicijativu resornom Ministarstvu Kantona Sarajeva o 

pokretanju procedure o izmjenama i dopunama propisa zakona koje tretira oblast priključka 

trenutno domaćinstava bez odobrenja za građenju na gradsku vodovodnu mrežu. Napominjem da 

prema članu 23. Stav 2. Uredbe o uslovima za snabdijevanje vodom za piće, odvođenjem 

otpadnih i atmosferskih voda Službene novine Kantona Sarajevo broj 2/16 definisano je sljedeće:" 

Davalac usluga ne smije izvršiti priključenje na vodovodni sistem objekta koji je izgrađen bez 

odobrenja za građenje". Naime, već nekoliko puta sa više adresa dobio sam zamolbu da uputim 

ovu u inicijativu o izmjenama i dopunama gore navedenog propisa kojima se trenutno 

domaćinstva bez odobrenja za građenje omogućilo priključak, te legalizacija priključaka na 

postojeću vodovodnu mrežu, a kojima bi se, kako naši građani kažu, stali u kraj i nelegalnoj 

eksploataciji ovoga resursa. Naime, gledajući na stanje na terenu te brojnost ovih objekata i stalni 

zahtjev samu inicijativu, inicijativu u cijelosti, opravdam se nekoliko argumenata. Prvi je da 

postojeći objekti koji su ilegalno priključe na vodovodnu mrežu eksploatišu ovaj resurs potpuno 

besplatno, čim je, zapravo se bilježe gubici vode, a svakako nadležno komunalno poduzeće gubi 

sredstva zbog neprijavljenih priključaka. Iako bez odobrenja za građenje moramo biti svjesni 

činjenice da ti objekti fizički postoje i eksploatišu resurse te do rješavanja ovog pitanja ne trebamo 

gubi vrijeme već naplatiti sve što se treba naplatiti. Drugi argument zapravo i nisu, ne samo da 

nisu priključeni na vodovodnu mrežu, zbog čega nerijetko pribjegavaju alternativnim načinima 

vodosnabdijevanja i tretiranju otpadnih voda, a što je naročito opasno kroz sisteme septičkih jama 

koje nisu adekvatno urađene, te nerijetko ugrožavaju i druge objekte. Neadekvatna gradnja i 

odvod samih otpadnih fekalnih voda izaziva širenje zaraznih bolesti i neugodnih mirisa, što je 

nedopustivo u 21. stoljeću. Obzirom da kroz moju inicijativu ovdje imamo pojam i gradnje bez 

dozvole, moram napomenuti da ne podržavamo istu, ali ipak svjedočimo hiljadama već izgrađenih 

objekata, naročito koji su izgrađeni nakon agresije na Bosnu i Hercegovinu i moramo riješiti 

pitanje tih objekata. Sa ovom inicijativom pokrećemo i da se naplati ono što se troši i da se 

omogući Kantonu dodatna sredstva u narednim godinama stupanjem na snagu nove uredbe. 

Pravnu opravdanost bar privremenog rješavanja ovog problema vidim u modelu privremenog 

priključka koji tretira član 68. Zakona o električnoj energiji Federacije Bosne i Hercegovine 

(Službene novine broj 66, 13, 94, 15, 54, 19) zbog čega Elektroprivreda zapravo sprječava 

gubitike ili tzv krađu struje.“. 

 

Zastupnica Vedrana Vujović je podnijela sljedeće (citiramo): „Ja za danas imam dva 

pitanja, jednu zastupničku inicijativu. Zastupnička inicijativa se odnosi na donošenje Zakona o 

Gorskoj službi spašavanja Kantona Sarajevo. Nju ću isto dostaviti u pismenoj formi, samo bih htjela 

napomenuti da je ovu inicijativu u prethodnom sazivu pokrenula, čini mi se, zastupnica Ariana 

Memić, međutim ona nije naišla na pozitivn mišljenje resornog ministarstva, odnosno ministrice 

pravde i uprave. Stoga ja molim da se ova zastupnička inicijativa koju ću dostaviti pismeno 

prosijedi i Vladi Kantona Sarajevo, ali i nadležnim komisijama na očitovanje te da po pribavljanju 

isti se očituje Skupština Kantona Sarajevo. Razumijem da ovo nije direktna nadležnost Vlade, ali 

eto, imam potrebu da zaista na ovaj način uredimo organizaciju, djelatnost i financiranja Gorske 
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službe spašavanjem, imajući u vidu njihov dugogodišnji, prvenstveno volonterski rad, a da li su 

nemjerljiv, najprije humanitarni i doprinos za Kanton Sarajevo, Federaciju BiH, regiju, a proteklih 

mjeseci smo svjedoci i širom svijeta koliko su zaista zaslužili da imaju evo, ako, ako ništa, zakon na 

nivou Kantona Sarajevo, a potrebit ćemo ga uputiti možda zaključkom u narednom periodu i ka 

višim nivoima vlasti. Pitanje imam za ministra Bećarevića. U kojoj je fazi realizacija Programa 

subvencioniranja mladih pri rješavanju stambenog pitanja? Posljednja informacije koje imamo je 

vaš intervju od prije nekih ima nešto više od mjesec dana u kojem ste rekli da se čaka rebalans 

budžeta da bi se osigurao veći novac za potpunu realizaciju ovog programa. Ja ću napomenuti da je 

u prije imenovanja Vlade, odnosno prije vašeg mandata, odnosno na samom nastup budžeta i lično 

sam i kao kao Klub Demokratskih fronte uputili amandmane, upravo iz ovog razloga, nekako smo 

predvidjeli da će doći do potrebe za većim sredstvima. Pola milijuna je zaista malo, naročito imajući 

u vidu tržišne, trenutne tržišne cijene kvadrata stambene nekretnine. Tako da ako možda evo više 

zbog javnosti da mi na ovo pitanje odgovorite. Drugo pitanje upućujem Ministarstvu zdravstva 

gospodinu Vraniću. Na osnovu kojih zakonskih odredbi su dodijeljene specijalizacije za 

2023.godinu, odnosno kako su utrošena 4 000 000 maraka iz Budžeta Kantona Sarajevo sa pozicije 

Ministarstva zdravstva. Ministar nije tu. Ja ću napomenuti da sam i ranije uputila jednu inicijativu 

upravo prema ovom Ministarstvu te još uvijek čekam njihovo očitovanje. Ja se nadam da ću u 

naredom nekom periodu dobiti odgovor na isti, te da možemo kompletirati jednu informaciju i 

eventualno po potrebi inicirati jednu tematsku sjednicu koja bi se ticala upravo stanja u zdravstvu u 

svim segmentima u zdravstvu Kantona Sarajevo“. 

 

Zastupnica Vildana Bešlija je podnijela sljedeće (citiramo): „Ja bih imala inicijativu 

koju upućujem prema Vladi i Ministarstvu odgoja i obrazovanja. Ona glasi znači inicijativa za 

subvencioniranje produženog boravka u osnovnim školama u Kantonu Sarajevo, i to tako da se 

dodatno spusti propisani broj djece u produženom boravku kroz izmjene i dopune pedagoških 

standarda i normativa, a da se produženi boravak sufinancira iz budžeta s ciljem održivosti. 

Naime, savremeni način života roditeljima nameće potrebu zbrinjavanja djece nakon redovne 

nastave, ulogu obrazovanja brige za učenike tokom radnog dana u velikoj mjeri preuzimaju 

osnovne škole kao primarno odgojno-obrazovne institucije. Produženi boravak je u zakonu 

prepoznat kao specifični oblik odgojno-obrazovnog rada. Spuštanjem normativa će biti veća 

dostupnost u školama, što će omogućiti bolju pokrivenost i olakšati roditeljima odluku prilikom 

odabira škole, a posebno djeci boravak u školi sa aktivnim radom, izvršavanjem školskih obaveza. 

Na ovaj način bismo, nakon politike subvencioniranja boravka u vrtićima, brigu o našoj djeci 

podigli na veći nivo. U produženom boravku izmjenjuje se vrijeme za učenje, vježbanje i 

ponavljanje gradiva te odmor i organizirane kreativne aktivnosti. Rad učitelja u produženom 

boravku drugačiji od klasične nastave i učitelji na kreativan način povezuju učenje, rad i igru. 

Učitelj produženog boravka preuzima dio roditeljske uloge. Cilj je učitelja u produženom boravku 

pripremiti učenike za bolje snalaženje u pisanju domaćih zadaća, ponavljanju, uvježbavanju i 

primjeni naučenog na redovnoj nastavi, poštujući pritom skladan, emotivan, društveni i psihološki 

razvoj učenika,. Također, predlažem da se razmotri mogućnost organizovanja ljetne škole koja bi 

pružila atraktivan sadržaj za djecu i tokom raspusta za sve one koji to žele. Ulagati u djecu u 

njihovom radnom djetinjstvu je najpametnija investicija koju država i ovaj Kanton može 

napraviti. ”. 

Zastupnica Sanela Klarić je podnijela sljedeće (citiramo): „Ja imam dvije inicijative 

prema Vladi Kantona Sarajeva, Ministarstvu za odgoj i obrazovanje Kantona Sarajevo i 

Ministarstvu komunalne privrede, infrastrukture i prostornog uređenja građenja i okoliša. Prva se 

odnosi da se pristupi rješavanju problema grijanja u Javnoj ustanovi Srednjoškolski centar 

Vogošća, te da se odobre sredstva za energetski efikasnu sanaciju Srednjoškolskog centra u 

Vogošći. Naime, već godinama se djeca u ovom Centru u ovoj srednjoj školi smrzavaju jer je 

grijanje koje imaju ide preko osnovne škole Mirsad Prnjavorac i gubi se energija. S druge strane, 
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ova škola nema nikakvu izolaciju na krovu niti na fasadi, tako da je jako važno da uđe u Program 

financiranja za energetski- efikasnu sanaciju. Važnost ove srednje škole je velika, jer Vogošća je 

nekada bila jedna od najbogatijih Opština u bivšoj Jugoslaviji, a trenutno je jedina, nije jedina, ali 

jedna u kojoj se najviše grade industrijski pogoni, a upravo ova Srednja škola ovaj uči kadrove 

koji su neophodni za zapošljavanje u ovoj industriji. Druga inicijativa prema ova dva ministarstva 

i Vladi jeste pitanje osnovnih škola i vrtića u novim naseljima, prema regulacionim planovima 

koji se rade za Alipašin most, odnosno Nova Otoka i Miljacka, tu imamo veliki broj djece koja 

trenutno prelaze preko građevinskih radova na izgradnji kružnog otoka kod Grasa i jako, imamo 

roditelje koji voze tu djecu automobilima, a stvaraju se velike gužve. Ja niti u jednom 

regulacionom planu nisam pronašla da postoji, da se radi škola ili vrtić. Prema standardima u 

razvijenim državama, prvo se otkupljuje zemlja za upravo javne institucije kao što su toplane, 

vrtići i škole, da bi se kroz infrastrukturu prvo izgradile upravo vrtići i škole, a kasnije i zgrade za 

stanovanje. Mi to radimo potpuno suprotno od savremenih standarda i zato se dešava da imamo 

veliki broj stanova, veliku gustinu naseljenosti u ovim novim stambenim naseljima, a nemamo 

riješeno pitanje niti vrtića niti osnovnih škola, tako da molim da ubuduće radimo ovaj kako to i 

treba. Također sam zahvalna Javnoj osnova za Javno zdravstvo koja mi je dala odgovor na moju 

inicijativu da se organzije detaljna kontrola, edukacija načina provođenje hemijskih mjera 

upotrebe redinticeda koje se provode u ciljem sprječavanja ulaženja, zadržavanja razmnožavanja i 

smanjenja populacije štetnih glodavaca. Naime, dešava se da ovo nije kontrolisano, da se ove 

vrste otrova nalaze na površinama, zelenim površinama ili pored objekata koji mogu naći i djeca i 

životinje. I dešavalo nam se da imamo smrtne slučajeve naših kućnih ljubimaca. Zato sam uputila 

inicijativu prema Ministarstvu privrede i Ministarstvu zdravlja da organizuju sastanak i da 

riješimo ovo važno pitanje“. 

 

Zastupnik Adi Kalem je podnio sljedeće (citiramo): „Ja imam za danas jednu inicijativu, 

a tiče se aktualnog problema oko izrade novog prostornog plana Kantona Sarajevo i produženje 

važenja starog. Naime, Zakonom o prostornom uređenju Kantona Sarajevo, "Službene novine 

Kantona Sarajevo", broj 24/17 je propisano da se za lokalitete za koji nema usvojen provedbeni 

plan, odnosno regulacioni plan ili plan parcelacije, urbanistička suglasnost se donosi na osnovu 

pozitivnog stručnog mišljenja Zavoda za planiranje razvoja Kantona Sarajevo. Naime, od 1. 1. 

2024. godine Zavod za planiranje razvoja Kantona Sarajevo neće imati osnov za izdavanje ovih 

mišljenja, s obzirom da je veći dio teritorija općini Hadžići i drugih općina u Kantonu Sarajevo, 

nepokriven provedbenim planovima, izdavanje u urbanističkih suglasnosti će biti onemogućeno. 

Pored ovog lokaliteta, npr za samu urbano područje Hadžića je već dugo u toku izrada urbanističkog 

plana, pa u proteklih pola godine veći broj zahtjeva odbijen iz razloga što se čeka usvajanje istog, a 

neizvjesno je kada će to biti. Paralelno sa ovim procesima je u toku donošenja nekih 25 provedbenih 

planova čija izrada i usvajanje također traje po nekoliko godina, a do tada obuhvati koji su predmet 

tih planova, odnosno za njih važi režim zabranih građenja. Imajući u vidu sve navedeno, ukoliko se 

od 1. 1. 24. godine ne bude nešto uradilo ili barem produžilo važenje Prostornog plana Kantona 

Sarajevo, sve općine će imati problem i doći u situaciju da u potpunosti obustave gradnju. Stoga 

predlažem sljedeći zaključak:Zzadužuje se Vlada Kantona Sarajevo da putem resornog ministarstva 

i relevantnih institucija osigura nesmetan i ravnomjeran razvoj Kantona Sarajevo, te da produži 

važenje Prostornog plana Kantona Sarajevo do donošenja novog prostornog plana Kantona Sarajevo 

i da se obaveže resorno Ministarstvo i Zavod za planiranje i razvoj Kantona Sarajevo da u suradnji 

sa svim relevantnim institucijama, te lokalnom zajednicom provede proceduru usvajanja Prostornog 

plana Kantona Sarajevo..” 

Zastupnica Admela Hodžić je podnijela sljedeće (citiramo): „Postavljam pitanje 

ministrici za rad, socijalnu politiku, raseljena lice i izbjeglice Kantona Sarajeva, a koja se tiče 

zapošljavanja slijepih i slabovidnih lica u Kantonu Sarajevo, koji su po odobrenju Ministarstva 

obrazovanja Kantona Sarajevo tako piši na certifikatima koje ove osobe posjeduju, a koji su 
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završile neki od programa dokvalifikacije i prekvalifikacije u Kantonu Sarajevo, na koji način im 

Vlada Kantona Sarajevo, odnosno Ministarstvo za rad, socijalnu politiku, raseljena lica, izbjeglice 

ili Služba za zapošljavanje Kantona Sarajevo može pomoći u zapošljavanju? Da li postoje 

određeni programi zapošljavanja za ovakve osobe, odnosno slijepa i slabovidna lica u Kantonu 

Sarajevo, koja su završila neki od programa dokvalifikacije ili prekvalifikacije. 

Zastupnička inicijativa. Podnosim inicijativu Ministarstvu kulture i sporta Kantona Sarajevo 

kojom tražim da se nevladinim udruženjima, fondacijama i udruženjima samostalnih umjetnika 

koji zapošljavaju na neodređeno ili određeno vrijeme ili honorarno mlade i diplomirani umjetnike 

koji educiraju mlade umjetnike i studente u specifičnim oblastima umjetnosti u različitim 

stilovima, formama i žanrovima, a koji nisu dovoljno ili nisu nikako zastupljeni u institucijama, 

koji afirmiraju, prezentiraju, insceniraju autorsko stvaralaštvo bosanskohercegovačkih stvaralaca, 

omogući, uz pravovremen zahtjev, najavu, obrazloženje i plansko koordiniranje slobodnih 

termina, besplatno korištenje scenskih prostora i pratećih prostorija javnih ustanova Kantona 

Sarajevo u svrhu realizacije svojih umjetničkih projekata“. 

 

Zastupnica Belma Kapo je podnijela sljedeće (citiramo): „Iako je Ministarstvo 

zdravstva po okončanju pandemije zatražilo od bolnica u Kantonu Sarajevo, Kliničkog centra 

Univerziteta u Sarajevu i Opće bolnice, da se mislim u junu mjesecu da je to bilo, da se odobre 

posjete bolesnima, nažalost, pojedini odjeli to još uvijek nisu proveli, stoga molim Ministarstvo 

zdravstva da ponovno pošalje svoj apel, odnosno molbu ustanovama. Također, molim i Vladu 

Kantona Sarajeva da se po istom pitanju oglasi jer bolnice nisu logori. Ako je kraj pandemije, 

nema nikakvog razloga da bolesnici, da ljudima nije dopuštena posjeta njihovih najbližih. Posjeta 

u bolnicama je jedan od segmenata ozdravljenja, sigurno i pomoć samim bolesnicima. Ljudi po 

mjesec dana i više leže u bolnici bez mogućnosti da im dođu u njihovi najbliži. Moje pitanje koje 

upućujem Ministarstvu unutrašnjih poslova, koliko ima neobrađenih prekršajnih naloga u 

Kantonu Sarajevo? Koliko osoba radi na obradi pomenutih podataka? Također, molim 

Ministarstvo za odgoj i obrazovanje da u narednom periodu pronađe i neki model kako riješiti 

problem u privatnim vrtićima asistenata za djecu sa poteškoćama u razvoju. Obzirom da je kroz 

EMIS sistem moguće da roditelj djeteta sa poteškoćama u razvoju upiše dijete u privatni vrtić, 

onda privatni vrtići moraju imati asistente za da bi odgovorili zadatku ili jednostavno privatni 

vrtiće onda treba izbaciti iz mogućnosti da roditelji mogu, odnosno iz mogućnosti subvencije. Oni 

moraju imati iste opise posla, odnosno isti broj zaposlenih u tom smislu, ako da bi bili izjednačeni 

sa vrtićima Javna ustanova Djeca Sarajeva. Ako taj problem ne riješimo u budućnosti, ponoviti će 

se slučaj koji smo nedavno svi čitali, koji smo svi osudili. Znači, molim Ministarstvo za odgoj i 

obrazovanje da pronađe model na koji način da se riješi ovaj problem da ne bismo dobili bilo koji 

sličan slučaj u budućnosti.“ 

Zastupnik Ilijaz Pilav je podnio sljedeće (citiramo): „Za današnju sjednicu sam 

pripremio dva pitanja upućena prema premijeru, odnosno Vladi Kantona Sarajevo. Prvo 

zastupničko pitanje: zašto još uvijek nije formiran Ured Vlade Kantona Sarajevo za podršku 

Srebrenici? Obrazloženje: Skupština Kantona Sarajevo usvojila je Zakon o posebnim programima 

Kantona Sarajevo za memorijalizaciju genocida, podršku povratku i razvoju Srebrenice, pomoći 

žrtvama i porodicama žrtava genocida nad Bošnjacima, zaštićene zone Ujedinjenih nacija 

Srebrenica u aprilu 2022 godine. Dakle, taj zakon je donesen u aprilu 2022. godine. Shodno ovom 

Zakonu predviđeno je osnivanje Ureda Vlade Kantona za podršku Srebrenici. Po zakonu taj rok je 

bio 60 dana. Budžetom za 2023. godinu predviđena je budžetska stavka za ovaj Ured u značajnom 

iznosu. Evo, ušli smo u posljednji kvartal ove godine, a ovo još uvijek nije realizirano. Pitanje je 

zašto nema realizacije i da li se uopšte radi bilo šta po ovom pitanju? Kada će se realizirati 

obaveze prema Srebrenici shodno usvojenom Zakonu? 

I drugo pitanje: prema pozivu Vlade Kantona Sarajevo za pomoć povratnicima u Istočnu Bosnu 

izdvojena su određena budžetska sredstva, što bi trebalo da podrazumijeva pomoć od održivom 
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povratku. Jedan dio tih sredstava izdvojen je za povratnike u Opštini Srebrenica. Sredstva su 

dodijeljena određenom broju organizacija i udruženja. U javnosti je ovaj potez Vlade propraćen 

nizom kritika zbog netransparentnog načina dodjele tih sredstava. Da bi stvari bile jasne, tražim 

da se odgovori na sljedeća pitanja. Koliki je ukupan iznos ovih sredstava doznačen za pomoć 

povratnicima u Srebrenicu? Koliko udruženja i organizacija je dobilo sredstva, navesti tačno koja, 

koji su to subjekti i iznosi sredstava, koliko tih subjekata ima sjedište u Sarajevu ili izvan 

Srebrenice? Koliko je pak onih sa sjedištem u Srebrenci i iznos koji su dodijeljeni njima? 

Zašto ovo pitam? Zato što postoje određene informacije da su sredstva dodijeljena određenom 

broju subjekata koji nemaju sjedište u Srebrenici, pa čak i nekim koji nemaju nikakve veze sa 

Srebrenicom. Zato molim da mi se dostave ovi odgovori i u pismenoj formi. ” 

 

Dopredsjedavajući Vibor Handžić je podnio sljedeće (citiramo): „Imam nekoliko 

inicijativa, jednu ću samo pročitati, a ostale ću dostaviti pismenim putem. Pokrećem inicijativu za 

osnivanje Fonda za nauku, inovacije i razvoj kao samostalne upravne organizacije. Ovakav 

koncept je široko prihvaćen model razvoja nauke u svijetu, a i regionalno se temelji na 

financiranju kroz ovakve vrste fondova ili agencija. Pregledom trenutnog stanja može se uočiti 

rascjepkanost istraživačke zajednice na različitim nivoima vlasti u Bosni i Hercegovini, a takav 

sistem je neefikasan i neracionalan. Ne postoji centraliziran sistem finansiranja i sufinansiranja 

naučno istraživačkih projekata od značaja za Kanton Sarajevo, iako je posljednjih godina 

drastično povećano izdvajanje za nauku iz Budžeta Kantona Sarajevo. Ta sredstva nisu dovoljna 

da se realiziraju strateški važni projekti za Kanton Sarajevo. Potrebno je povećati priliv sredstava, 

kako iz budžeta, ali i, što je vrlo važno, kroz međunarodne fondove te iz realnog sektora, dakle, 

ovakav fond bi omogućio centralizaciju budžetski i vanbudžetskih sredstava. Trenutnim modelom 

financiranja nauke iz budžeta Kantona Sarajevo sredstva se moraju potrošiti unutar jedne 

budžetske godine, što je izrazito limitirajuća prepreka za razvoj istraživanja, a potrebno je 

omogućiti da sredstva budu na raspolaganju duži niz godina, izgraditi sistem koji će omogućiti 

dugotrajniju raspoloživost sredstava kako bi istraživanja bila što kvalitetnija i svrsishodnija. 

Ovakav koncept omogućio bi i veću transparentnost i efikasnost financiranja i istraživanja. 

Dodatna prednost formiranja fonda ogleda se kroz mogućnost angažmana mladih istraživača 

/istraživačica, doktoranata i magistranata centralizirano povezivanje sa privredom, privrednim 

društvima te međunarodna suradnja sa različitim, odnosno sa sličnim institucijama u cijelom 

svijetu. Ovako ustrojen sistem financiranja i djelovanja omogućio bi efikasnije djelovanje u 

skladu sa Strategijom razvoja Kantona Sarajeva. Autonomija institucije ovakve jedne institucije je 

neophodna radi slobodnog razvoja, nauka istraživanja te zbog apliciranja na međunarodne 

projekte. Ovo je od ključnog značaja jer će takav status ove institucije omogućiti da 

implementiramo višegodišnje naučne istraživačke projekte koji će biti fokusirani na izabrane 

prioritetne oblasti, dakle, izbjeći će se ograničenje vezan za izvršenje budžeta ili prikupljanje 

novca, iz različitih izvora; budžet, kompanije, međunarodne organizacije, fondacije, privatne 

donacije i slično itd. Cilj ovakvog fonda je promocija istraživanja najvišeg kvaliteta u svim 

njegovim oblicima i disciplinama, obezbjeđivanje uslova za jačanje i razvoj Eko sistema, nauke 

istraživanja i inovacija kroz stvaranje uslova za transparentno financiranje koji će ukloniti barijere 

i omogućiti svim relevantnim pojedincima i institucijama da učestvuju, čime se obezbjeđuje visok 

nivo kvalitete, rezultata, konkurentnost i relevantnost u odnosu na izazove poboljšanja svih 

aspekata ekonomskog i društvenog života u Kantonu Sarajevo. I završiti ću, samo još kratko 

dopredsjedavajuća. Dakle, ovaj fond treba biti organiziran po principu hab institucije. Da bi 

ovakva struktura obezbijedila dovoljan nivo sigurnosti i kvaliteta, neophodno je prvo uspostaviti 

portal koji će omogućiti prije svega digitalizaciju procesa implementacije programa, odnosno 

projekata i financijski menadžment, tj praćenje financijskih transakcija kao trezor za Eko sistem, 

nauke i inovacija. Takav sistem obezbjeđuje i transparentnost i omogućava kontrolu nad javnim 

sredstvima. Znači, fond po zakonu bi imao sve organe, kako je to i predviđeno, ali bi imao i 

stručnjake, stručnjake za komunikaciju, naučnih rezultata i stručnjake za rad sa mladim 
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istraživačima. On bi mora sarađivati sa sličnim institucijama u svijetu. Odabir projekata vršiti u 

skladu sa međunarodnom priznatom praksom, a u skladu sa definisanim strateškim ciljevima 

razvoja Kantona Sarajevo. Zadnja rečenica. Fond bi imao pul recenzenata koji ocjenjuju kvalitete, 

relevantnost i inovativnost. Svaki program ima imenovan i tim za praćenje i evaluaciju i 

izvještavanje o postignutim rezultatima“. 

Zastupnica Mersiha Mehmedagić je podnijela sljedeće (citiramo): „Upućujem 

inicijativu Vladi Kantona Sarajevo i Ministarstvu komunalne privrede i infrastrukture prostornog 

uređenja, građenja i zaštite okoliša da u skladu sa Zakonom o komunalnim djelatnostima član 2, 

stav 4. i član 3. Stav 2. tačka b) kroz zajedničku komunalnu potrošnju financiraju i održavanje 

čistoće na zaštićenim područjima Javne ustanove "Zaštićena prirodna područja" na kojima nije 

uspostavljen sistem naplate ulaza, a to su Bembaša, Skakavac, Trebević i Stojčevac. Kako se 

prikupljanje otpada vrši vlastitim ljudskim resursima, a odvoz otpada financira iz vlastitih 

sredstava Ustanove koja su neophodna za tekuće troškove i troškove osnovne djelatnosti, te razvoj 

i unapređenja sadržaja infrastrukture, neophodno je uvrstiti navedena područja u zajedničku 

komunalnu potrošnju i osigurati za Ustanovu besplatan odvoz otpada sa prethodno navedenih 

zaštićenih područja. Drugu inicijativu upućuje Ministarstvu zdravstva Kantona Sarajevu i moram 

napomenuti da sam u istraživanju vezano za ovu inicijativu našla podatak da se u prethodnom 

mandatu kolegica Neira Dizdarević u nekoliko navrata obraćala sa istom inicijativom, ali, 

nažalost, ta inicijativa nije nikad realizovana, pa eto, na zadovoljstvo i nje i institucija sa kojima je 

radila, ja ću je vrlo rado aktualizirati. Podnosim inicijativu za izmjene i dopune postojeće Odluke 

u ličnom učešću osiguranih lica u troškovima korištenja zdravstvenih usluga i snošenju troškova 

liječenja na teritorij Kantona Sarajevo. Imajući u vidu da su djeca i osobe sa poteškoćama u 

razvoju jedna od najosjetljivijih kategorija stanovništva i da su njihove porodice izložene brojnim 

troškovima za poboljšanje općeg zdravstvenog stanja, u cilju smanjenja financijskog tereta za ove 

porodice, predlažem izmjene gore navedene odluke. Pored izmjena u korist spomenute kategorije, 

iniciram ujednačavanje prava i civilnih žrtava rata sa procjenom invaliditeta od najmanje 60 odsto 

sa pravom ratnih vojnih invalida na banjsko liječenje i izmjene predlažem u inicijativi kako 

slijedi, da ne čitam i oduzimam vrijeme. " 

 

Dopredsjedavajuća Jelena Pekić je podnijela sljedeće (citiramo): „Ja ću imati dvije, 

imam više zastupničkih inicijativama, međutim ovom prilikom, s obzirom na ograničenost 

vremena ću izložiti samo dvije. Prva se tiče i na neki način ću se nadovezati na izlaganje, odnosno 

pitanje kolegice Vujović vezano za pokretanje procedure za stambeno rješavanje, odnosno za 

rješavanje pitanja ovaj mladih za subvencioniranje njihovog stambenog pitanja za 2023. godinu i 

ja ću u tom kontekstu pokrenuti zastupničku inicijativu prema Skupštini Kantona Sarajevo, da se 

traži od Vlade Kantona Sarajevo hitno pokretanje procedure sa ciljem objavljivanja javnog Poziva 

za subvencioniranje mladih u rješavanju njihovog stambenog pitanja u Kantonu Sarajevo za 2023 

godinu. Naime, zbog velikog interesa mladih ljudi u Kantonu Sarajevo ja sam u prethodnom 

periodu već postavila ovo zastupničko pitanje gdje sam dobila zaista ovaj blagovremen i veoma 

brz odgovor od strane resornog ministarstva gdje je navedeno da je trenutno ovaj u budžetu 

planirana stavka u iznosu od 500.000 konvertibilnih maraka i da je potrebno da se obezbijede 

dodatna financijska sredstva kako bi se pokrenulo u dalju proceduru. I samo ću zbog interesa 

javnosti vas podsjetiti da je 2021. godine izdvojeno 8 650 000 konvertibilnih maraka i 2022. 

godine 5 110 000 komercijalnih maraka za rješavanje stambenog pitanja mladih. I u skladu sa 

navedenim tražim od Vlade Kantona Sarajevo da zauzme i stav po datom pitanju i hitno pokreni 

proceduru sa ciljem objavljivanja Javnog poziva za subvencioniranje mladih u rješavanju 

njihovog stambenog pitanja. I zamolit ću Vladu Kantona Sarajevo da se do naredne sjednice 

Skupštine Kantonu izjasni o ovom pitanju, kako bi, s obzirom da ću tražiti izjašnjenje Skupštine o 

ovoj inicijativi ukoliko se ne poduzmu određene aktivnosti, u međuvremenu, do narednog 

zasjedanja Skupštine Kantona Sarajevo. I druga inicijativa se tiče revizorskih izvještaja. Naime, 

upućujem inicijativu prema Vladi Kantona Sarajevo da Vlada Kantona Sarajevo prilikom 
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dostavljanja Skupštini Kantona Sarajevo izvještaja o financijskoj reviziji javnog sektora u 

Kantonu Sarajevo, a koju provodi Ured za reviziju institucija Federacije Bosne i Hercegovine, da 

se dostavljaju zajedno sa tim izvještajima i programi mjera, akcioni planovi za otklanjanje 

nepravilnosti revidiranih subjekata i unapređenje rada i poslovanja, a koji su rukovodioci 

institucija po zakonu svakako obaveznim sačiniti i da Vlada Kantona Sarajevo informiše 

Skupštinu Kantona Sarajevo o realizaciji programa mjera, odnosno akcionih planova za 

otklanjanje nepravilnosti revidiranih subjekata“. 

Zastupnica Marijela Hašimbegović je podnijela sljedeće (citiramo): „Za ovu Devetu 

sjednicu pripremila sam četiri inicijative i dva pitanja koje sam uputila u zastupničku proceduru, 

ovom prilikom prezentirat ću samo dvije inicijative. Prva inicijativa je upućena našem uvaženom 

ministru Bečareviću, koja glasi: upućujem inicijativu radi pokretanja postupka procjene uticaja na 

okoliš, životnu sredinu ili ako postoji ovakva studija, tražim da se preispita uticaj na okoliš, za 

prostorno plansku dokumentaciju, za objekte koji se trenutno grade ili koji se planiraju graditi na 

zaštićenom području koje je proglašeno RS-u. Ovu inicijativu potrebno je uputiti Federalnom 

ministarstvu za okoliš i turizam jer je u njihovoj nadležnosti postupak procjene uticaja na okoliš 

koji će putem međuentitetskog tijela za okoliš naložiti resornom Ministarstvo RS-a, kao i Zavodu 

za zaštitu prirode RS-a, da hitno razmotre navedene inicijative. Procjena treba da sadrži 

komponente okoliša: zemljište, zrak, voda i biološka raznolikost, kao i zdravlje ljudi. Također je 

potrebno provjeriti dozvole za gradnju koje su dobili prije nego što je područje zaštićeno. Članom 

10. Zakona o zaštiti prirode Federacije Bosne i Hercegovine i članom 125. i 126. Zakona o zaštiti 

okoliša Federacije Bosne i Hercegovine definišu da je međuentitetsko tijelo za okoliš ovlašteno za 

pitanje iz područja okoliša koji zahtijevaju usaglašen pristup entiteta. Obzirom da se sve 

aktivnosti na izgradnji objekata i sječe šuma odvijaju van granica Kantona Sarajeva i nisu u 

obuhvatu zakonom proglašenog područja zaštićenog pejzaža Trebević neophodne je uraditi 

procjenu uticaja životne sredine na navedenom lokalitetu, jer priroda naprosto ne poznaje granice. 

Procjena je da je posječeno oko 15000 m² šume na zaštićenom području Trebević, da bi se mogao 

graditi "Ruf gardens", a svjedočimo i nastavku vandalizacije nad prirodnim dobrom i gradnjom 

kompleksa "Trebević hills" na Brusu. Dio kojim upravlja Kanton Sarajevo ima urađenu 

valorizaciju i kroz prostorni plan područja posebnog obilježja koje u postupku usvajanje planiraju 

se uraditi procjene za uticaj na okoliš, za određene urbanističke projekte čija je namjena takva da 

bi mogla imati uticaj na okoliš. Neophodno je da dokument procjene uticaja osigura odgovarajući 

sistem zaštite i očuvanja valoriziranih prirodnih vrijednosti na području zaštićenog pejzaže 

Trebević, kao i zdravlje ljudi u Kantonu Sarajevo i svakako spriječi vandalizaciju prirodnog 

dobra. Ja znam da je uvaženi ministar Bečarević uradio dosta toga po ovom pitanju, ali vjerujem 

da će ova inicijativa biti jedan doprinos. Druga inicijativa je vezana za isto tako pitanje koje je 

imala uvažena kolegica Viteškić po pitanju suspenzije uvažene profesorice Suade Karić. Situacija 

koja je uznemirila javnost. U ime roditelja se obraćam i upućujem inicijativu uvaženoj ministrici 

Hota-Muminović koja, žao mi je, nije danas ovdje sa nama, da se preispitaju okolnosti suspenzije 

nastavnice Suade Karić u Srednjoj školi poljoprivrede, prehrane, veterine, uslužnih djelatnosti 

koja je izvršena od strane direktorice navedene škole. Da li su razlozi suspenzije i sprovedeni 

postupak pravno utemeljeni? Molim da se utvrde sve radnje koje su prethodile jednoj ovakvoj 

odluci, uz materijalne dokaze i iskaze svjedoka, kao i sve druge važne činjenice kojima se 

utvrđuju odgovornost. Ovoj uvaženoj nastavnici je oduzeto njeno pravo na da rad, ugrožen je 

njen, dakle, integritet, njen lik i djelo su dovedeni u pitanje. Mi, evo, kao zastupnici ispred Kluba 

Demokratske fronte dajemo potpunu podršku. I obzirom da znam da nas prate i 15 mobingovanih 

žena iz Elektrotehničke škole za energetiku, ovim putem ih pozdravljam i, naravno, upućujem i 

njima podršku i molim uvaženu ministricu da harmonizira odnose između direktora i uposlenika i 

da komunicira sa obespravljenim radnicima. 
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Zastupnik Jasmin Šaljić je podnio sljedeće (citiramo): „Evo jedno pitanje. Kao i 

kolegica Marijela za Ministarstvo za odgoj i obrazovanje, o ovoj istoj školi i ja sam dobio. Zašto 

direktorica Srednje škole poljoprivrede, prehrane i veterine i uslužne djelatnosti Seada Velagić 

krije zapisnik sa sjednica nastavničkog vijeća pod izgovorom Zakona o zaštiti ličnih podataka i 

članovi nastavničkog vijeća usvajaju zapisnik na osnovu onog što direktorica pročita. Eto, ja bih 

zamolio da Ministarstvo malo ovo provjeri i vidi o čemu se ovdje radi. Moje drugo pitanje je 

vezano za radnike i uposlenike Televizije Sarajevo. Evo samo sekundu. Obratili su se Vijeću 

uposlenika i sindikat zamolili da pročitam. Početkom 2023 godine Vijeće uposlenika Televizije 

Sarajevo, sindikat TV Sarajevo i trenutna uprava Televizije Sarajevo su pokrenuli zajedničku 

inicijativu prema osnivaču Skupštini Kantona Sarajevo za povećanje plata za 2023 godinu. 

Uzimajući u obzir da se na TVSA plate nisu povećavale 15 godina, nedugo kasnije, uz veliku 

podršku osnivača, tj Skupštine Kantona Sarajevo u budžetu za 2023 godinu Javno preduzeće 

Sarajevo je dobilo dodatna sredstva namjenska cirka tristo hiljada konvertibilnih maraka na ime, 

povećanje plata linearno svim uposlenicima za 2023 godinu. Uprava preduzeća je gore, naveden 

je počela sa isplatom po 100 maraka po uposleniku od jula 2023 godine. Zašto do danas nije 

isplaćena, nisu isplaćena sredstva za prvih 6 mjeseci u 2023 godini? Uvećanje plata svim 

uposlenicima linearno a zašto je ova Skupština dala podršku? A imam još pitanja, ali to ćemo 

ostavi kad bude tačka dnevnog reda izvještaja. I imam jednu inicijativu. Imam i vremena, brzo ću. 

Obzirom da je u ovoj godini inflacija dosegla rekordan nivo imamo odgovornost prema 

građanima Kantona Sarajevo čije interese zastupamo, stoga pokrećem inicijativu prema Vladi i 

Skupštini Kantona Sarajevo da se olakša građanima na način da se smanji cijena vode za 20 posto. 

Podsjetit ću da je u proteklih 5 godina u ovom preduzeću Vodovod i kanalizacija uloženo oko 

50 000 000 maraka iz kredita koji također su vraćali građani porezni obveznici Kantona Sarajevo 

pa ovo je sad prilika da u vrijeme ove inflacije da im se odužimo, jer to je jedini resurs s kojim mi 

raspolažemo neograničeno, koji imamo, ne uvozimo je iz Rusije, nije nafta, pa da plaćamo tranzit, 

cjevovode, znači imamo vodu, ako išta drugo, imamo vodu. Pa bi zamolio Vladu i Skupštine 

Kantona Sarajevo da se izjasne o ovom mom prijedlogu“. 

 

Zastupnik Elvis Vreto je podnio sljedeće (citiramo): „ Ja imam jedno pitanje za 

Ministarstvo komunalne privrede i za ministra, odnosno vjerojatno i za Javno komunalno 

preduzeće RAD koji je implementator oko po ovom pitanju. Radi se, evo, čuli smo nekoliko 

pitanja vezano za deponiju Smiljevići. Mene zanima da li smo upoznati, da li možemo dobiti 

informaciju, naravno, o proširenju plohe. Jedna od tačaka dnevnog reda je i danas rješavanje 

imovinsko-pravnih odnosa koja se odnosi na deponiju, Smiljevići i dalje da li se sve aktivnosti 

ispoštovane po pitanju uslovne okolišne dozvole koje smo mi dobili prije nekih 4 godine? Da li je 

dinamika teče po planu kako je planirano i šta po tom pitanju se radi, obzirom na činjenicu koliko 

mi je poznato da je ova uslovna Okolinska dozvola važeća do kraja ove godine. Evo, ako može 

nekako usmeni odgovor, ako ne, ako je, evo onaj pošto vjerojatno traži više informacija, može i u 

pisanoj formi. Što se tiče inicijative, ona je plod obilaska, ona je zajednička inicijativa tri 

zastupnika Samira Avdića, Redže Lemezana i mene, a radi se o, upućujemo je prema Vladi, 

odnosno Ministarstvu kulture i sporta, kao i Turističkoj zajednici Kantona Sarajeva. Ona se 

odnosi na planiranje sredstava u budžetu za 2024.godinu za projektovanje i sufinanciranje prve 

faze rekonstrukcije ljetne pozornice na Ilidži zajedno sa Općinom Ilidža. Ljetna pozornica na 

Ilidži nalazi se u blizini parka Kosturnice, koji je trenutno u fazi uređenja, kao i u blizini 

hotelskog kompleksa u velikoj Aliji. Ovaj atraktivni prostor na otvorenom sa radom je započeo 

60-tih godina prošlog vijeka i saniran je otprilike samo tekuće održavanje u ovom onaj periodu. 

Naredne godine se obilježava i 60 godina održavanja Ilidžanskog festivala. Općina Ilidža za 

narednu godinu planira projektovanje i prvu fazu rekonstrukcije ljetne pozornice. Sa inicijativom 

tražim od Vlade, odnosno Turističke zajednice, da financijski podrži ovaj projekat sanacije 

navedenog prostora, zajedno sa Općinom Ilidža. Ovu inicijativu svakako ćemo dostaviti u pisanoj 

formi“. 
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Zastupnik Faruk Kapidžić je podnio sljedeće (citiramo): „ Imam pitanje za 

Ministarstvo saobraćaja i ministra Štetu, a vezano za rekonstrukciju tramvajske pruge. Da li je 

tačno da je druga faza pruge od Čengić vile do Holiday inna rekonstrukcija da je puštena u rad bez 

ovaj komisije za tehnički prijem, odnosno bez završetka rada komisije za tehnički prijem i 

odobrenja od strane komisije za tehnički prijem? A ako ako nije, onda tražim da uz usmeni 

odgovor da se dostavi i kopija Skupštini kopija tog zapisnika, a ako jeste puštena bez ovaj 

zaključka komisija o tehničkom prijemu izvršenih radova, onda postavljam dalje pitanje da li je to 

iz razloga zato što je izmijenjena projektna dokumentacija u toku izvođenja u odnosu, u odnosu na 

ono što je ugovoreno i da je problem u statičkoj stabilnosti šina, obzirom da su kopče koje drže 

šinu za beton urađene od plastike, a to nije dozvoljeno. I ako je to tačno, da li je onda komisija za 

tehnički prijem prve faze napravila propust ili je to potkrijepila nekim statičkim proračunom koji 

je onda rekao da se mora raditi beton sa vanjske strane šina, koji je opet urađen nepropisno. 

Dakle, te kopče po standardima i po statičkom proračunu moraju biti čelične koče, koje se 

fiksiraju direktno za šinu, pa u beton i moraju biti na svaki metar sa obadvije strane šine, a 

urađene su plastične na svaka 3 m. Ako je to tačno, onda postavljam pitanje da obrazloži 

Ministarstvo saobraćaja i Adnan Šteta kao ministar, ko je to odobrio, ko je to dozvolio, ko je 

potpisao i da se ti svi papiri dostave Skupštini na uvid“. 

 

Zastupnica Kristina Petrović je podnijela sljedeće (citiramo): „Upućujem inicijativu 

Ministarstvu zdravstva Kantona Sarajevo da se Roditeljska kuća "Srce za djecu" proglasi kao 

Udruženjem od značaja za Kanton Sarajevo. Roditeljska kuća je otvorena u aprilu 2016. godine i 

nalazi se u krug Pedijatrijske klinike Jezero u Sarajevu. Godinama unazad pružaju drugi dom 

djeci oboljeloj od malignih oboljenja, porodičnu atmosferu i sve neophodno da se proces samog 

liječenja olakša. Pružaju besplatan smještaj, osnovne životne namirnice i higijenske potrepštine 

tokom čitavog liječenja, uslugu dnevnog i jednodnevnog boravka za potrebe kontrolnih pregleda i 

dijagnostike, minimalno provođenje vremena i u bolnici, druženje i razmjeni iskustva, radionice i 

savjetovališta i psihosocijalnu pomoć i podršku. Multidisciplinarni rad stručnjaka različitih profila 

sa djecom i roditeljima je zastupljen svakodnevno i ovo je prva roditeljska kuća koja je otvorena 

na prostoru Bosne i Hercegovine. Zbog svega navedenog što sam prethodno pročitala, smatram da 

roditeljska kuća treba biti proglašena Udruženjem od posebnog značaja za Kanton Sarajevo“. 

 

Zastupnik Haris Zahiragić je podnio sljedeće (citiramo): „Imao bih nekoliko pitanja. 

Prvo pitanje za, prva dva pitanja za resorno Ministarstvo visokog obrazovanja. Dakle imaju u vidu 

činjenicu da smo prije par mjeseci donijeli zaključak kojim smo, po mom mišljenju, nezakonito, 

ali jedino pravedno i ispravno refundirali studentima koji su imali prosjek preko 8, a na osnovu 

zakonskog oslobođena školarine? Postavljam pitanje zašto ove godine ponovno Univerzitet u 

Sarajevu fakulteti su naplatili školarinu studentima koji su imali prosjek preko 8 u protekloj 

godini. A imajući vidjeti činjenicu da je prošle godine isti propis bio snazi kao i ove. Prošle 

godine smo pravili problem. Na kraju je to rezultiralo usvajanjem nezakonitog, ali potrebnog 

zaključka u Skupštini Kantona Sarajeva kojim ste nas natjerali da mi lično refundiramo sredstva s 

obzirom da niste radili svoj dio posla. Ove godine ponovno su natjerani studenti da plate škola, 

iako su ostvarili taj zakonski prosjek, iako su u onoj kategoriji koju smo mi propisali da je ta 

kategorija izvrsnosti koja zaslužuje plaćanje školarine od strane Kantona Sarajevo. To je jedan 

nesistem, to je jedan anarhija i to je jedna samovolja koja će u konačnici ponovno rezultirati 

mojom inicijativom na sljedećoj sjednici, vašim glasanjem, to je jedan zatvoreni krug koji neće 

nikada napraviti sistemsko rješenje. Stoga, molim vas da krajnje ozbiljan shvatite ovo pitanje, 

ponudite ozbiljan odgovor i ozbiljan plan kako da privaziđemo tu situaciju. 

Drugo pitanje zašto djeca sa posebnim statusom roditelja; šehidska, RVI, itd imaju oslobođenje 

samo ukoliko su iz Kantona Sarajevo, dok iz drugih kantona djeca, kao da ovo nije glavni grad, ni 

na koji način prilikom upisa na Sarajevski univerzitet, nemaju privilegije. A imajući u vidjeti 

činjenicu da su njihovi roditelji, ako već želimo postići svrhu, branili državu i njen glavni grad, 
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bez obzira gdje oni danas živjeli. Mislim da sva prava iz te kategorije moraju biti jednaka na 

teritorij cijele Bosne i Hercegovine kada su u pitanju pripadnici Armije Republike Bosne i 

Hercegovine, a u vezi s Univerzitetom u Sarajevu. 

Treće pitanje u nedjelju navečer o emisiji Istraga sedmice imali smo priliku da slušamo iskaz 

gospođe Amele Hubijar-Hatić, koja je dugogodišnja zaposlenica Televizije Sarajeva, koja je na 

neki način postala godinama unazad lice zaštitno Televizije Sarajevo, koja je na jedan veoma 

tužan način za mene, govori o svim problemima koji se dešavala na Televiziji Sarajevo, o 

mobingu koje je ona i mnogi drugi radnici preživjeli i u konačnici o posljednjem konkursu na 

Televiziji Sarajevo koji je, a nakon što je 6 kandidata se prijavilo, 5 nije imalo uslove, ona ostala 

kao jedini kandidat i komisija je bez odluke, bez rješenja i bez ikakvog obrazloženja odbila i 

njenu kandidaturu, bez da je imala formalno pravni osnov za to. Zanima me, pitam ministricu 

pravde i premijera Kantona Sarajevo, da li je to politička odluka da gospođa Amela ne može biti 

direktor TVSA, usprkos godinama njenog rada, doprinosa i angažmana na Televiziji Sarajevo.  

I znam da nemam vremena, kratko predsjedavajuća molba za vas. S obzirom da se povećava Klub 

nezavisnih zastupnika, nama se smanjuje ovdje radni prostor. Klub SDA-a je najveći klub u 

Skupštini Kantona Sarajeva, dobili smo pola predzadnjega i pola zadnjeg reda, evo sada su nas 

stisli, ko god izađe iz stranke, dođe u zadnji red. Molim vas po rezultatu, po poziciji, opozicije, 

opredijelite se kako. Napravite nam adekvatan prostor za rad i ravnomjerno raspodijelite 

zastupnike u Skupštini Kantonu Sarajevo kako ne bi svaki put morao požuriti da stavim karticu na 

svoje mjesto, jer već dva puta mi je mjesto zauzeto kada dolazim“. 

 

Nakon iscrpljene liste prijavljenih za pitanja i inicijative, dopredsjedavajuća  Kristić je 

pozvala ministre da ponude odgovore na pitanja za koje je tražen usmeni odgovor.  

 

Svoje odgovore na postavljena pitanja su ponudili: Enda Pečenković, ministrica za rad, 

socijalnu politiku, raseljena lica i izbjeglice, Zlatko Mijatović, ministar privrede, Almir Bečarević, 

ministar komunalne privrede, infrastrukture, prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša,  Emir 

Dedović, ministar finansija, Admir Katica ministar unutrašnjih poslova,  

Nezadovoljstvo odgovorima ministara ili uopšte ne odgovaranjem, iskazali su zastupnici: 

Damir Marjanović, Elza Gaković, Fatima Gavrankapetanović-Smailbegović, Vedrana Vujović, 

Jasmin Šaljić.  

 

Predsjedavanje sjednicom je preuzeo predsjedavajući Elvedin Okerić. 

 

Po zaključivanju diskusije, predsjedavajući je pozvao šefove klubova parlamentarnih 

stranaka da se u Sali za sastanke sastanu i konsultuju vezano za dostavljene inicijative za koje je 

traženo izjašnjavanje Skupštine. 

 

NASTAVAK NAKON PAUZE 

 

 U nastavku nakon pauze predsjedavajući je informisao zastupnike da se uz konsultacije s 

zastupnikom Adiom Kalemom o njegovoj inicijativi koja se odnosi na izradu novog Prostornog 

plana Kantona Sarajevo neće trenutno izjašnjavati, već se ista upućuje Vladi KS na nadležno 

postupanje. 

 

 Nadalje, predsjedavajući je pozvao zastupnike da se izjasne o inicijativi zastupnika Davora 

Čičića koja se odnosi na proglašenje Udruženja roditelja ubijene djece Sarajeva '92-'95 od 

posebnog interesa za Kanton Sarajevo.  
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 Nakon glasanja, konstatovano je da je inicijativa o proglašenju Udruženja roditelja 

ubijene djece Sarajeva '92-'95 od posebnog interesa za Kanton Sarajevo, jednoglasno usvojena 

(25 glasova „za“ i bez glasova „protiv“ i „suzdržani“). 

 

 Inicijativa zastupnika Redže Lemezana  

„Skupština Kantona Sarajevo zadužuje Kolegij Skupštine Kantona Sarajevo za održavanje 

tematske sjednice Skupštine Kantona Sarajevo na temu potražnja ratne odštete od presuđenog 

agresora za oštećenje građana i pravna lica grada Sarajevo za period opsade grada Sarajevo za 

period agresije na Bosnu i Hercegovinu 92-95 godina“ 

je dobila jednoglasnu podršku (26 glasova „za“ i bez glasova „protiv“ i „suzdržani“). 

 

 Inicijativa Kluba zastupnika Stranke za BiH  

„da se u Kalendaru obilježavanja značajnih datuma, događaja i ličnosti iz perioda odbrambeno- 

oslobodilačkog rata '92-'95 godina na području Kantona Sarajevo uvrsti obilazak mezara Hakije 

Turajlića, potpredsjednika Vlade Republike Bosne i Hercegovine u haremu Ali-pašine džamije 

radi odavanja počasti“. 

 je dobila potrebnu većinu (21 glas „za“ i bez glasova „protiv“ i „suzdržani“). 

 

 

Prije same realizacije naredne tačke, zastupnik Faruk Selmanović je zatražio polusatnu 

pauzu u ime Kluba SDA, na što je predsjedavajući predložio da to bude pauza za ručak. 

 

Nakon izjašnjavanja zastupnika, konstatovano je da su zastupnici jednoglasno (25 glasova 

„za“ i bez glasova „protiv“ i „suzdržani“) izglasali pauzu u trajanju od 75 minuta. 

 

NASTAVAK NAKON PAUZE 

 

U nastavku nakon pauze pristupilo se realizaciji tačke dva. 

AD-2.  

PRIJEDLOG ZAKONA O JAVNO-PRIVATNOM PARTNERSTVU 

 

Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu.  

 

Ministar Zlatko Mijatović se u ime Predlagača obratio prisutnima i podnio uvodna 

izlaganja. 

 

 Pitanja za Predlagača ima li su zastupnici: Danijela Kristić, Irfan Čengić, Marijela 

Hašimbegović, Vedrana Vujović, Jasmin Šaljić, Mahir Dević, Faruk Selmanović, Muamer Bandić, 

Haris Zahiragić.  

 

 Odgovore na postavljena pitanja zastupnika dao je ministar Zlatko Mijatović. 

 

 U otvorenoj diskusiji riječ su uzeli zastupnici: Faruk Kapidžić, Marijela Hašimbegović, 

Haris Zahiragić, Mahir Dević, Vedrana Vujović, Irfan Čengić, Muamer Bandić, Faruk 

Selmanović, Jasmin Šaljić, Redžo Lemezan, Aljoša Čampara, Jelena Pekić,  

 

 Predsjedavajući Okerić je dao desetominutnu pauzu kako bi sačekali da Vlada Kantona 

Sarajevo dostavi stavove po amandmanima koje su dostavili zastupnici Kluba Demokratske 

fronte. 

 

NASTAVAK NAKON PAUZE 
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 U nastavku nakon pauze predsjedavajući Okerić je obavijestio zastupnike kako je Vlada 

KS usvojila Amandman IV Kluba Demokratske fronte.  

 Potom je pozvao zastupnike da se izjasne o Prijedlogu zakona o javno-privatnom 

partnerstvu. 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova donijela Zakon o javno privatnom partnerstvu (s 19 glasova „za“, 7 „protiv“ i 4 

„suzdržana“ glasa). 

 

Predsjedavajući je potom prekinuo zasjedanje Skupštine Kantona Sarajevo i obavijestio 

zastupnike da je nastavak iste zakazan za sutradan, 04.10.2023.godine s početkom u 10,00 sati. 

 

 

Broj: 01-04-41045/23 

03.10.2023.godine 

SARAJEVO 

Zapisnik izradila:  

Lejla Kadrić 

 

 

             S E K R E T A R                                                 P R E D S J E D A V A J UĆI 

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO                SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 

    Aida Zeković                                                Elvedin Okerić 
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ZAPISNIK 

O RADU PRVOG NASTAVKA DEVETE RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA 

SARAJEVO ODRŽANE 04.10.2023.GODINE SA POČETKOM RADA U 10,00 SATI 

 

 Prvi nastavak Devete radne sjednicu Skupštine Kantona Sarajevo otvorio je 

predsjedavajući Elvedin Okerić (u daljem tekstu predsjedavajući). 

 

Sjednici je prilikom otvaranja prisustvovalo 27 zastupnice i zastupnika. Izostanak sa 

sjednice opravdala je zastupnica Sebija Izetbegović, a kašnjenje je najavila zastupnica Miomirka 

Melank. Sjednici nisu prisustvovali zastupnici: Ilijaz Pilav, Elza Gaković, Fatima 

Gavrankapetanović-Smailbegović, te Albin Zuhrić. 

 

U skladu s naprijed iznesenim, prisustvo zastupnika Prvom nastavku Devete radne 

sjednice je bilo sljedeće: 

 

SDA - STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE  

1. Dević Mahir 

2. Kalem Adi 

3. Kapidžić Faruk 

4. Selmanović Faruk 

5. Viteškić Smiljana  

6. Zahiragić Haris 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA "NAROD I PRAVDA" 

1. Čampara Aljoša 

2. Kristić Danijela 

3. Mehmedagić Mersiha 

4. Memić Arijana 

5. Okerić Elvedin 

6. Pobrić Rusmir 

7. Vreto Elvis 

 

SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE 

1. Avdić Samir 

2. Čengić Irfan 

3. Čičić Davor 

4. Kapo Belma 

5. Pekić Jelena 

6. Petrović Kristina 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA GRAĐANA "NAŠA STRANKA" 

1. Bešlija Vildana 

2. Handžić Vibor 

3. Klarić Sanela 
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4. Melank Miomirka 

 

STRANKA ZA BOSNU I HERCEGOVINU 

1. Bandić Muamer 

2. Šaljić Jasmin 

 

DEMOKRATSKA FRONTA 

1. Hašimbegović Marijela 

2. Vujović Vedrana 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA/INICIJATIVA “ZA NOVE GENERACIJE” 

1. Marjanović Damir 

 

SAMOSTALNI ZASTUPNICI 

1. Hodžić Admela 

2. Lemezan Redžo 

 

Nakon intoniranja državne himne, predsjedavajući je pozvao zastupnice i zastupnike da odaju 

počast pripadnicima Armije R BiH i MUP-a R BiH koji su dali svoje živote u odbrani od agresije 

na Bosnu i Hercegovinu, svako na svoj način. 

Potom je uputio pozdrave zastupnicama i zastupnicima u Skupštini Kantona Sarajevo, 

članovima Vlade Kantona Sarajevo, svim prisutne u sali, kao i predstavnicima medija koji prate 

rad sjednice. 

      Predsjedavajući je podsjetio zastupnike da su se na prethodnom zasjedanju obradile dvije 

tačke, te ovo zasjedanje počinje realizacijom tačke tri Dnevnog reda. 

 

AD-3.  

NACRT ZAKONA O ROBNIM REZERVAMA KANTONA SARAJEVO 

Zastupnici su materijal za ovu tačku dobili uz poziv za sjednicu, a uvodno izlaganje u ime 

Predlagača podnijela je Kanita Imamović-Gušić (v.d. direktor Direkcije za robne rezerve KS). 

 Pitanja za Predlagača ima li su zastupnici: Mahir Dević, Muamer Bandić, Marijela 

Hašimbegović i Jasmin Šaljić, nakon čega je predsjedavajući dao petnaesto minutnu pauzu kako 

bi v.d. direktorica Direkcije mogla pripremiti odgovore na postavljena pitanja zastupnika. 

  Nakon što su zastupnici dobili odgovore od Predlagača, predsjedavajući je otvorio 

diskusiju u kojoj su učestvovali zastupnici: Mahir Dević, Jelena Pekić, Marijela Hašimbegović, 

Muamer Bandić, Aljoša Čampara, Faruk Kapidžić, Irfan Čengić, Vedrana Vujović, Jasmin Šaljić, 

Vibor Handžić, Sanela Klarić i Davor Čičić.   

 Pošto je iscrpljena diskusija, predsjedavajući je istu zaključio i predložio da Skupština po 

Nacrtu Zakona o robnim rezervama Kantona Sarajevu donese slijedeće zaključke: 

 

1. Utvrđuje se Nacrt zakona o robnim rezervama Kantona Sarajevo. 

2. Javna rasprava održat će se u kantonalnim organima, jedinicama lokalne samouprave, 

naučnim i stručnim ustanovama i trajat će 60 dana. 

3. Primjedbe, prijedlozi, sugestije zastupnika, mišljenja radnih tijela u Skupštini dostavljaju 

se Vladi Kantona Sarajevo koja organizira, provodi javnu raspravu. 
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4. Vlada Kantona Sarajevo dužna je da nakon provedene javne rasprave podnese Skupštini 

izvještaj o rezultatima javne rasprave koji sadrži primjedbe, prijedloge i mišljenja, kao i da 

da obrazloženje razloga zbog kojih pojedine primjedbe, prijedlozi i mišljenja nisu 

prihvaćeni u pripremi Prijedloga zakona o robnim rezervama Kantona Sarajeva.  

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da su predloženi Zaključci 

podržani većinom glasova, s 22 glasa „za“, 3 glasa „protiv“ i bez glasova „suzdržan“. 

 

 Također je zamolio zastupnike da se izjasne o pauzi za ručak u trajanju od 90 minuta. 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je pauza podržana 

jednoglasno, s 23 glasa „za“, i bez glasova „protiv“ i „suzdržan“. 

 

NASTAVAK NAKON PAUZE 

 

U nastavku nakon pauze predsjedavajući je otvorio tačku četiri dnevnog reda. 

AD-4. 

PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O IZBORU PREDSJEDAVAJUĆIH, 

ZAMJENIKA PREDSJEDAVAJUĆIH I ČLANOVA STALNIH RADNIH TIJELA 

SKUPŠTINA KANTONA SARAJEVO 

 

Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu. Predsjedavajući Okerić je kao 

predsjedavajući Komisije za izbor i imenovanja i administrativna pitanja SKS podnio uvodno 

izlaganje.  

Pitanja za Predlagača i diskusiju su imali zastupnici: Mahir Dević, Muamer Bandić, 

Marijela Hašimbegović, Aljoša Čampara, Davor Čičić i Damir Marjanović. 

Nakon iscrpne rasprave predsjedavajući je pozvao zastupnike da se izjasne o Prijedlogu 

odluke o izmjeni Odluke o izboru predsjedavajućih, zamjenika predsjedavajućih i članova stalnih 

radnih djela Skupštine Kantona Sarajevo. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka donesena 

većinom glasova, s 24 glasa „za“, i 2 glasa „protiv“ i 3 „suzdržana“ glasa. 

 

 

Realizacija tačke pet. 

AD-5. 

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU NAZIVA PARKU NA PODRUČJU OPĆINE NOVI 

GRAD SARAJEVO - MZ "ALIPAŠINO POLJE C II" PO UBIJENIM POLICAJCIMA 

ADISU ŠEHOVIĆU I DAVORU VOJINOVIĆU  

 

Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu. Uvodno izlaganje je podnio 

predsjedavajući Komisije za obilježavanje, čuvanje, njegovanje historijskih događaja i ličnosti 

Skupštine Kantona Sarajeva, Elvis Vreto. 

 Pitanja za Predlagača je imao zastupnici Jasmin Šaljić, dok prijavljenih za diskusiju nije 

bilo, pa je predsjedavajući zaključio istu. 

 Potom je pozvao zastupnike da se izjasne o Prijedlogu odluke o davanju naziva parku na 

području Općine Novi Grad Sarajevo - MZ "Alipašino Polje C II" po ubijenim policajcima Adisu 

Šehoviću i Davoru Vojinoviću. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka donesena 

jednoglasno, s 27 glasova „za“, i bez glasova „protiv“ i „suzdržan“. 
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Realizacija tačke šest. 

AD-6. 

Prijedlog Odluke o davanju naziva neimenovanom kraku ulice na području Općine Centar 

Sarajevo – MZ “Nahorevo” u naziv: ulica Vrela 

 

Prijedlog ove odluke su zastupnici dobili u dopunskom materijalu. Uvodno izlaganje je 

podnio predsjedavajući Komisije za obilježavanje, čuvanje, njegovanje historijskih događaja i 

ličnosti Skupštine Kantona Sarajeva, Elvis Vreto. 

Obzirom da nije bilo prijavljenih zastupnika za pitanja, predsjedavajući je otvorio 

diskusiju u kojoj je učestvovao zastupnik Damir Marjanović, a kratko pojašnjenje mu je dao 

predsjedavajući Komisije, Elvis Vreto.   

Zatim je predsjedavajući pozvao zastupnike da se izjasne o Prijedlogu odluke o davanju 

naziva neimenovanom kraku ulice na području Opštine Centar Sarajevo Mjesna zajednica 

Nahorevo u naziv: ulica Vrela. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka donesena 

jednoglasno, s 25 glasova „za“, i bez glasova „protiv“ i „suzdržan“. 

 

 

Predsjedavajući Okerić je predložio, a zastupnici jednoglasno prihvatili,( s 25 glasova 

„za“ i bez glasova „protiv“ i „suzdržan“), da se objedini diskusija po tačkama 7, 8, 9, 10, 11, 12 

i 13 Dnevnog reda obzirom da se radi o eksproprijaciji zemljišta. 

 

AD-7. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo i Direkciji za 

puteve Kantona Sarajevo za zaključivanje kupoprodajnog ugovora umjesto eksproprijacije u 

skladu sa članom 23. Zakona o eksproprijaciji FBiH i to za nekretninu označenu kao k.č. 709/3 

K.O.Hotonj-Oranica/Njiva 3 klase u površini od 447m2, vlasništvo Bajrić Elme u svrhu izgradnje 

saobraćajnice I transverzale, dionica od tunela „Kobilja glava“ do raskrsnice sa kružnim tokom 

saobraćaja „Vogošćanska petlja“, izgradnju priključnih i servisnih saobraćajnica u pojasu 

navedene dionice I transverzale, izgradnju infrastrukture u pojasu navedene dionice I transverzale 

 

AD-8. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo i Direkciji za 

puteve Kantona Sarajevo za zaključivanje kupoprodajnog ugovora umjesto eksproprijacije u 

skladu sa članom 23. Zakona o eksproprijaciji FBiH i to za nekretninu označenu kao k.č. 692/2 

K.O. Hotonj-Voćnjak 2 klase u površini od 1968m2, suvlasništvo Durić Aide i Durić Kemala u 

svrhu izgradnje saobraćajnice I transverzale, dionica od tunela „Kobilja glava“ do raskrsnice sa 

kružnim tokom saobraćaja „Vogošćanska petlja“, izgradnju priključnih i servisnih saobraćajnica u 

pojasu navedene dionice I transverzale, izgradnju infrastrukture u pojasu navedene dionice I 

transverzale 

 

AD-9. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo i Direkciji za 

puteve Kantona Sarajevo za zaključivanje kupoprodajnog ugovora umjesto eksproprijacije u 

skladu sa članom 23. Zakona o eksproprijaciji FBIH i to za nekretninu označenu kao k.č. 699/2 

K.O. Hotonj-Livada 3 klase u površini od 767m2, vlasništvo Demirović Suada u svrhu izgradnje 

saobraćajnice I transverzale, dionica od tunela „Kobilja glava“ do raskrsnice sa kružnim tokom 
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saobraćaja „Vogošćanska petlja“, izgradnju priključnih i servisnih saobraćajnica u pojasu 

navedene dionice I transverzale, izgradnju infrastrukture u pojasu navedene dionice I transverzale 

 

AD-10. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo i Direkciji za 

puteve Kantona Sarajevo za zaključivanje kupoprodajnog ugovora umjesto eksproprijacije u 

skladu sa članom 23. Zakona o eksproprijaciji FBiH i to za nekretnine označene kao k.č. 708/3 

K.O. Hotonj-Oranica/Njiva 3 klase u površini od 395m2 i k.č. 708/4 k.o. Hotonj-Prilazni put u 

površini od 117m2, vlasništvo Kadrić Seada u svrhu izgradnje saobraćajnice I transverzale, 

dionica od tunela „Kobilja glava“ do raskrsnice sa kružnim tokom saobraćaja „Vogošćanska 

petlja“, izgradnju priključnih i servisnih saobraćajnica u pojasu navedene dionice I transverzale, 

izgradnju infrastrukture u pojasu navedene dionice I transverzale 

 

AD-11. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo i Direkciji za 

puteve Kantona Sarajevo za zaključivanje kupoprodajnog ugovora umjesto eksproprijacije u 

skladu sa članom 23. Zakona o eksproprijaciji FBiH i to za nekretninu označenu kao k.č. 693/2 

K.O. Hotonj-Voćnjak 2. klase u površini od 1756m2, vlasništvo Durić Sadike u svrhu izgradnje 

saobraćajnice I transverzale, dionica od tunela „Kobilja glava“ do raskrsnice sa kružnim tokom 

saobraćaja „Vogošćanska petlja“, izgradnju priključnih i servisnih saobraćajnica u pojasu 

navedene dionice I transverzale, izgradnju infrastrukture u pojasu navedene dionice I transverzale 

 

AD-12. 

Prijedlog odluke o davanju saglasnosti Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo i Direkciji za 

puteve Kantona Sarajevo za zaključivanje kupoprodajnog ugovora umjesto eksproprijacije u 

skladu sa članom 23. Zakona o eksproprijaciji FBiH i to za nekretnine označene kao k.č. 175/4 

K.O. Kobilja glava-Livada 2 klase u površini od 2530m2, k.č. 177/4 K.O. Kobilja glava-Livada 2 

klase u površini od 41m2 i k.č. 177/3 K.O. Kobilja glava-Livada 2 klase u površini od 281m2, 

suvlasništvo Kadrić Salke, Kadrić Seada i Kamenica Salihe u svrhu izgradnje saobraćajnice I 

transverzale, dionica od tunela „Kobilja glava“ do raskrsnice sa kružnim tokom saobraćaja 

„Vogošćanska petlja“, izgradnju priključnih i servisnih saobraćajnica u pojasu navedene dionice I 

transverzale, izgradnju infrastrukture u pojasu navedene dionice I transverzale 

 

AD-13. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo i Direkciji za 

puteve Kantona Sarajevo za zaključivanje ugovora o kupoprodaji objekta izgrađenog bez 

odobrenja za građenje na parceli označenoj kao k.č.175/4 K.O. Kobilja glava radi rušenjaizmeđu 

Kantona Sarajevo-Ministarstvo saobraćaja-Direkcija za puteve Kantona Sarajevo i Zavoda za 

izgradnju Kantona Sarajevo sa jedne strane i Kadrić Seada, Kadrić Salke i Kamenica Salihe sa 

druge strane u svrhu izgradnje saobraćajnice I transverzala-poddionica od tunela „Kobilja glava“ 

do raskrsnice sa kružnim tokom saobraćaja „Vogošćanska petlja“, izgradnju priključnih i 

servisnih saobraćajnica u pojasu navedene dionice I transverzale, izgradnju infrastrukture u pojasu 

navedene dionice I transverzale, a u skladu sa Odlukom o usvajanju okvira za otkup imovine i 

naknade radi realizacije projekta izgradnje gradskih saobraćajnica u Kantonu Sarajevo („Službene 

novine Kantona Sarajevo“, broj: 18/21 i 5/23). 
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Zastupnici su prijedloge ovih odluka dobili u dopunskom materijalu. Uvodne napomene za 

sve tačke podnijela je direktorica Zavoda za izgradnju Kantona Sarajevo, Belma Barlov. 

Pitanja Predlagaču su postavili zastupnici: Irfan Čengić, Faruk Kapidžić, Marijela 

Hašimbegović i Jasmin Šaljić, na koje su dobili odgovore od direktorice Barlov. 

U diskusiji koja je potom otvorena, učestvovao je zastupnik Faruk Kapidžić. 

Obzirom da nije bilo više prijavljenih za diskusiju, predsjedavajući je zaključio istu i 

pozvao zastupnike da pristupe izjašnjavanju po svakoj od predloženih odluka pojedinačno. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je većinom glasova, s 

26 glasova „za“, i 1 glas „protiv“ i bez glasova suzdržan“ donesena  

Odluka o davanju saglasnosti Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo i Direkciji za puteve 

Kantona Sarajevo za zaključivanje kupoprodajnog ugovora umjesto eksproprijacije u skladu sa 

članom 23. Zakona o eksproprijaciji FBiH i to za nekretninu označenu kao k.č. 709/3 K.O.Hotonj-

Oranica/Njiva 3 klase u površini od 447m2, vlasništvo Bajrić Elme u svrhu izgradnje 

saobraćajnice I transverzale, dionica od tunela „Kobilja glava“ do raskrsnice sa kružnim tokom 

saobraćaja „Vogošćanska petlja“, izgradnju priključnih i servisnih saobraćajnica u pojasu 

navedene dionice I transverzale, izgradnju infrastrukture u pojasu navedene dionice I transverzale. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je jednoglasno, s 26 

glasova „za“, i bez glasova „protiv“ i „ suzdržan“ donesena  

Odluka o davanju saglasnosti Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo i Direkciji za puteve 

Kantona Sarajevo za zaključivanje kupoprodajnog ugovora umjesto eksproprijacije u skladu sa 

članom 23. Zakona o eksproprijaciji FBiH i to za nekretninu označenu kao k.č. 692/2 K.O. 

Hotonj-Voćnjak 2 klase u površini od 1968m2, suvlasništvo Durić Aide i Durić Kemala u svrhu 

izgradnje saobraćajnice I transverzale, dionica od tunela „Kobilja glava“ do raskrsnice sa kružnim 

tokom saobraćaja „Vogošćanska petlja“, izgradnju priključnih i servisnih saobraćajnica u pojasu 

navedene dionice I transverzale, izgradnju infrastrukture u pojasu navedene dionice I transverzale 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je jednoglasno, s 25 

glasova „za“, i bez glasova „protiv“ i „ suzdržan“ donesena  

Odluka o davanju saglasnosti Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo i Direkciji za puteve 

Kantona Sarajevo za zaključivanje kupoprodajnog ugovora umjesto eksproprijacije u skladu sa 

članom 23. Zakona o eksproprijaciji FBIH i to za nekretninu označenu kao k.č. 699/2 K.O. 

Hotonj-Livada 3 klase u površini od 767m2, vlasništvo Demirović Suada u svrhu izgradnje 

saobraćajnice Prve transverzale, dionica od tunela „Kobilja Glava“ do raskrsnice sa kružnim 

tokom saobraćaja „Vogošćanska petlja“, izgradnju priključnih i servisnih saobraćajnica u pojasu 

navedene dionice I transverzale, izgradnju infrastrukture u pojasu navedene dionice I transverzale 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je većinom glasova, s 

26 glasova „za“, i 1 glas „protiv“ i bez glasova suzdržan“ donesena  

Odluka o davanju saglasnosti Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo i Direkciji za puteve 

Kantona Sarajevo za zaključivanje kupoprodajnog ugovora umjesto eksproprijacije u skladu sa 

članom 23. Zakona o eksproprijaciji FBiH i to za nekretnine označene kao k.č. 708/3 K.O. 

Hotonj-Oranica/Njiva 3 klase u površini od 395m2 i k.č. 708/4 k.o. Hotonj-Prilazni put u površini 

od 117m2, vlasništvo Kadrić Seada u svrhu izgradnje saobraćajnice I transverzale, dionica od 

tunela „Kobilja Glava“ do raskrsnice sa kružnim tokom saobraćaja „Vogošćanska petlja“, 

izgradnju priključnih i servisnih saobraćajnica u pojasu navedene dionice I transverzale, izgradnju 

infrastrukture u pojasu navedene dionice I transverzale 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je jednoglasno, s 26 

glasova „za“, i bez glasova „protiv“ i „ suzdržan“ donesena 
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Odluka o davanju saglasnosti Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo i Direkciji za puteve 

Kantona Sarajevo za zaključivanje kupoprodajnog ugovora umjesto eksproprijacije u skladu sa 

članom 23. Zakona o eksproprijaciji FBiH i to za nekretninu označenu kao k.č. 693/2 K.O. 

Hotonj-Voćnjak 2. klase u površini od 1756m2, vlasništvo Durić Sadike u svrhu izgradnje 

saobraćajnice I transverzale, dionica od tunela „Kobilja Glava“ do raskrsnice sa kružnim tokom 

saobraćaja „Vogošćanska petlja“, izgradnju priključnih i servisnih saobraćajnica u pojasu 

navedene dionice I transverzale, izgradnju infrastrukture u pojasu navedene dionice I transverzale. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je većinom glasova, s 

26 glasova „za“, i 1 glas „protiv“ i bez glasova suzdržan“ donesena 

Odluka o davanju saglasnosti Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo i Direkciji za puteve 

Kantona Sarajevo za zaključivanje kupoprodajnog ugovora umjesto eksproprijacije u skladu sa 

članom 23. Zakona o eksproprijaciji FBiH i to za nekretnine označene kao k.č. 175/4 K.O. Kobilja 

glava-Livada 2 klase u površini od 2530m2, k.č. 177/4 K.O. Kobilja glava-Livada 2 klase u 

površini od 41m2 i k.č. 177/3 K.O. Kobilja glava-Livada 2 klase u površini od 281m2, 

suvlasništvo Kadrić Salke, Kadrić Seada i Kamenica Salihe u svrhu izgradnje saobraćajnice I 

transverzale, dionica od tunela „Kobilja glava“ do raskrsnice sa kružnim tokom saobraćaja 

„Vogošćanska petlja“, izgradnju priključnih i servisnih saobraćajnica u pojasu navedene dionice I 

transverzale, izgradnju infrastrukture u pojasu navedene dionice I transverzale 

  

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je većinom glasova, s 

20 glasova „za“, i 5 glasova „protiv“ i bez glasova „suzdržan“ donesena 

Odluke o davanju saglasnosti Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo i Direkciji za puteve 

Kantona Sarajevo za zaključivanje ugovora o kupoprodaji objekta izgrađenog bez odobrenja za 

građenje na parceli označenoj kao k.č.175/4 K.O. Kobilja glava radi rušenja između Kantona 

Sarajevo-Ministarstvo saobraćaja-Direkcija za puteve Kantona Sarajevo i Zavoda za izgradnju 

Kantona Sarajevo sa jedne strane i Kadrić Seada, Kadrić Salke i Kamenica Salihe sa druge strane 

u svrhu izgradnje saobraćajnice I transverzala-poddionica od tunela „Kobilja Glava“ do raskrsnice 

sa kružnim tokom saobraćaja „Vogošćanska petlja“, izgradnju priključnih i servisnih 

saobraćajnica u pojasu navedene dionice I transverzale, izgradnju infrastrukture u pojasu 

navedene dionice I transverzale, a u skladu sa Odlukom o usvajanju okvira za otkup imovine i 

naknade radi realizacije projekta izgradnje gradskih saobraćajnica u Kantonu Sarajevo. 

 

 

Realizacija tačke četrnaest. 

AD-14. 

Prijedlog Odluke, kojom se daje saglasnost Ministarstvu unutrašnjih poslova Kantona 

Sarajevo, Upravi policije, da Ministarstvu za unutrašnje poslove Bosansko-podrinjskog 

kantona Goražde dodijeli u vlasništvo opremu, koja se vodi u modulu stalnih sredstava 

navedenog Ministarstva - Uprave policije  

 

Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu. Ministar unutrašnjih poslova, Admir 

Katica, je podnio uvodno izlaganje po ovoj tačci. 

Pitanja za Predlagača su imali zastupnici: Marijela Hašimbegović, Haris Zahiragić, 

Muamer Bandić, Jasmin Šaljić, na koja im je ministar, Admir Katica i odgovorio. 

U diskusiji su učestvovali zastupnici: Haris Zahiragić, Elvedin Okerić, Muamer Bandić, 

Aljoša Čampara i Jasmin Šaljić. 

 Nakon zaključivanja rasprave, predsjedavajući je pozvao zastupnike da se izjasne o 

Prijedlogu odluke kojom se daje se glas u Ministarstvu unutrašnjih poslova KS i Upravi policije 

da Ministarstvu za unutrašnje poslove Bosansko-podrinjskog kantona Goražde dodijeli u 

vlasništvo opremu koja se vodi u modulu stalnih sredstava navedenu Ministarstva uprave policije. 
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Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka donesena 

jednoglasno, s 26 glasova „za“, i bez glasova „protiv“ i „suzdržan“. 

 

Predsjedavajući je predložio, a zastupnici većinom glasova podržali ( 19 glasova „za“, i 

glas „protiv“ i bez glasova „suzdržan), da se zbog sličnosti tematike objedine naredne tačke 15, 

15, 17 i 18. Dnevnog reda. 

 

Realizacija tačaka 15, 16, 17 i 18. 

AD-15. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Kantonalnog stambenog fonda 

Sarajevo za 2023. godinu 

 

AD-16. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Finansijski plan prihoda i rashoda Kantonalnog 

stambenog fonda Sarajevo za 2023. godinu 

 

AD-17. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Fonda Kantona Sarajevo za 

izgradnju stanova za članove porodica šehida i poginulih boraca, ratne vojne invalide, 

demobilizirane borce i prognane osobe za 2023. godinu 

 

AD-18. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Fonda Kantona Sarajevo za 

izgradnju stanova za članove porodica šehida i poginulih boraca, ratne vojne invalide, 

demobilizirane borce i prognane osobe za 2023. godinu 

 

Uvodna izlaganja po ovim tačkama podnijeli su v.d. direktor Kantonalnog stambenog 

fonda, Omer Alajbegović, direktorica Fonda za izgradnju stanova za boračku populaciju, Lejla 

Khattab, ministar komunalne privrede, infrastrukture, prostornog uređenja, građenja i zaštite 

okoliša  

 

 Pitanja predlagačima materijala su podnijeli zastupnici: Muamer Bandić, Vedrana 

Vujović, Mersiha Mehmedagić, Marijela Hašimbegović, Haris Zahiragić, Faruk Selmanović, Adi 

Kalem, Jasmin Šaljić, Elvis Vreto. 

 

 Nakon odgovora direktora, predsjedavajući je otvorio diskusiju u kojoj su učestvovali: 

Marijela Hašimbegović, Vedrana Vujović, Muamer Bandić, Haris Zahiragić, Vibor Handžić, 

Faruk Kapidžić, Mersiha Mehmedagić, Jasmin Šaljić, Faruk Selmanović, Sanela Klarić, Damir 

Marjanović, Jelena Pekić, Elvis Vreto, Irfan Čengić. 

 

Po zaključivanju diskusije, predsjedavajući je pozvao zastupnike da se izjasne o dva zaključka ko 

ja je dostavio zastupnik Haris Zahiragić. 

 

Prvi Zaključak "Zadužuje se Vlada Kantona Sarajevo da pripremi i do kraja ove godine 

raspiše javni poziv za dodjelu subvencija za mlade koji su u 2023. godini prvi put postali vlasnik 

nekretnine u skladu unaprijed propisanim kriterijima", nije dobio potrebnu većinu u pojedinačnom 

izjašnjavanju (9 glasova „za“, bez  glasova „protiv“ i 19 glasova „suzdržan“). 

 

Drugi Zaključak „Zadužuje se Vlade Kantona Sarajevo da pripremi i Skupštini Kantona 

Sarajevo predloži formalne odluke kojima će se Kantonalni stambeni fond Sarajevo i Fond 
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Kantona Sarajevo za izgradnju stanova za članove porodice šehida i poginulih boraca, ratne vojne 

invalide, demobilizirane borce i prognane osobe, zadržavajući svoje nadležnosti spojiti u jedan", 

nije dobio potrebnu većinu u pojedinačnom izjašnjavanju (8 glasova „za“, 1  glas „protiv“ i 17 

glasova „suzdržan“). 

 

 Zastupnik Irfan Čengić je povukao svoj zaključak.  

 Zaključak zastupnika Elvedina Okerića "Zadužuje se Vlada Kantona Sarajevo da izvrši 

analizu zakonskog osnova i mogućnosti eventualnog spajanja Kantonalnog stambenog fonda 

Sarajevo i Fonda Kantona Sarajevo za izgradnju stanova za članove porodica šehida i poginulih 

boraca, ratne vojne invalide, demobilizirane borce i prognane osobe, uz zadržavanje nadležnosti 

istih", dobio je jednoglasnu podršku (21 glas „za“, bez glasova „protiv“ i „suzdržan“). 

 

 Potom se prešlo na izjašnjavanje po razmatranim tačkama. 

 

AD-15. 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti na Program rada Kantonalnog stambenog fonda Sarajevo za 2023.godinu donesena 

većinom glasova, s 18 glasova „za“, i 1 glas „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“. 

 

AD-16. 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti na Financijski plan prihoda i rashoda Kantonalnog stambenog fonda Sarajevo za 2023. 

godinu donesena većinom glasova, s 20 glasova „za“, i bez glasova „protiv“ i 4 glasa 

„suzdržan“. 

 

AD-17. 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti na Program rada fonda Kantona Sarajevo za izgradnju stanova za članove porodica 

šehida, poginulih boraca, ratne vojne invalide, demobilizirane borce i prognane osobe za 2023. 

godinu donesena jednoglasno, s 24 glasa „za“, i bez glasova „protiv“ i „suzdržan“. 

 

AD-18. 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti na Program rada Fonda Kantona Sarajevo za izgradnju stanova za članove porodica 

šehida, poginulih boraca, ratne vojne invalide, demoblizirane borce i prognane osobe za 

2023.godinu donesena jednoglasno, s 24 glasa „za“, i bez glasova „protiv“ i „suzdržan“. 

 

Realizacija tačke devetnaest. 

AD-19. 

Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada javne ustanove Kantonalni zavod 

za zaštitu kulturno i istorijskog prirodnog naslijeđa Sarajevo sa Finansijskim planom za 

2023. godinu 

  

Zastupnici su materijal za ovu tačku dobili uz poziv za sjednicu. Nije bilo prijavljenih 

zastupnika za pitanja ili diskusiju, te je predsjedavajući pozvao zastupnike da se izjasne o 

navedenom Prijedlogu odluke. 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti na Program rada javne ustanove Kantonalni zavod za zaštitu kulturno i istorijskog 
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prirodnog naslijeđa Sarajevo sa Finansijskim planom za 2023. godinu donesena jednoglasno, s 

24 glasa „za“, i bez glasova „protiv“ i „suzdržan“. 

 

Prije prelaska na realizaciju tačke dvadeset, zastupnica Marijela Hašimbegović je imala 

poslovničku intervenciju u smislu da zbog višesatnog zasjedanja i čekanja predstavnika institucija 

iz oblasti kulture, naredne tačke koje se odnose na kulture se objedine u raspravi a o istima se 

pojedinačno izjašnjava, na što su imali replike zastupnici Aljoša Čampara i Muamer Bandić. 

 

Potom je predsjedavajući da prijedlog da se objedine tačke dnevnog reda od 20. do 31. u 

diskusiji, a da se o istima izjašnjava pojedinačno. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova, (20 glasova „za“, 2 glasa „protiv“ i bez glasova „suzdržan“) podržala prijedlog da se 

vodi objedinjena rasprava za tačke dnevnog reda od 20. do 31, a izjašnjavanje pojedinačno. 

 

Poslovničke intervencije vezano za objedinjavanje tačaka dnevnog reda su imali 

zastupnici: Vedrana Vujović, Haris Zahiragić, Muamer Bandić,  

Replike su imali zastupnici: Elvedin Okerić, Muamer Bandić, Haris Zahiragić.  

 

AD-20. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Sarajevski ratni 

teatar - SARTR sa finansijskim planom za 2023. godinu 

 

AD-21. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Sarajevska 

filharmonija sa finansijskim planom za 2023. godinu 

 

AD-22. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Pozorište mladih 

Sarajevo sa finansijskim planom za 2023. godinu 

 

AD-23. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Kamerni teatar 

55, Sarajevo sa finansijskim planom za 2023. godinu 

 

AD-24. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove MES – 

Međunarodni teatarski festival – Scena MESS sa finansijskim planom za 2023. godinu 

 

AD-25. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Historijski arhiv 

Sarajevo sa finansijskim planom za 2023. godinu 

 

AD-26. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Biblioteka 

Sarajeva sa finansijskim planom za 2023. godinu 

AD-27. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Muzej “Alija 

Izetbegović”, Sarajevo sa finansijskim planom za 2023. godinu 
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AD-28. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Bosanski kulturni 

centar Kantona Sarajevo sa finansijskim planom za 2023. godinu 

 

AD-29. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove “Collegium 

artisticum”, Sarajevo sa finansijskim planom za 2023. godinu 

 

AD-30. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Muzej Sarajeva sa 

finansijskim planom za 2023. godinu 

 

AD-31. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Narodno pozorište 

Sarajevo sa finansijskim planom za 2023. godinu 

 

 Zastupnici su smatrali da nisu potrebna uvodna izlaganja predlagača, niti su imali pitanja. 

 

 U diskusiji su učestvovali zastupnici: Marijela Hašimbegović, Faruk Kapidžić, Haris 

Zahiragić, Vildana Bešlija, Vedrana Vujović, Miomirka Melank, Irfan Čengić, Sanela Klarić, 

Samir Avdić, Jasmin Šaljić.  

  

 Zaključivši diskusiju, predsjedavajući je pozvao zastupnike da pristupe 

pojedinačnom izjašnjavanju po programima rada javnih ustanova. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti na Program rada javne ustanove Sarajevski ratni teatar SARTR sa Financijskim 

planom za 2023.godinu donesena jednoglasno, s 24 glasa „za“, i bez glasova „protiv“ i 

„suzdržan“. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti na Program rada Javne ustanove Sarajevska filharmonija sa Financijskim planom za 

2023. godinu donesena jednoglasno, s 24 glasa „za“, i bez glasova „protiv“ i „suzdržan“. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti na Program rada Javne ustanove Pozorište mladih Sarajevo sa Financijskim planom za 

2023.godinu donesena jednoglasno, s 23 glasa „za“, i bez glasova „protiv“ i „suzdržan“. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti na Program rada Javne ustanove Kamerni teatar 55, Sarajevo, sa Financijskim planom 

za 2023. godinu donesena jednoglasno, s 23 glasa „za“, i bez glasova „protiv“ i „suzdržan“. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti na Program rada Javne ustanove MESS- međunarodni teatarski festival Scena MESS 

sa Financijskim planom za 2023. godinu donesena jednoglasno, s 23 glasa „za“, i bez glasova 

„protiv“ i „suzdržan“. 
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Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti na Program rada Javne ustanove Historijski arhiv Sarajevo sa Financijskim planom za 

2023.godinu donesena jednoglasno, s 24 glasa „za“, i bez glasova „protiv“ i „suzdržan“. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti na Program rada Javne ustanove Biblioteka Sarajevo sa Finansijskim planom za 

2023.godinu donesena jednoglasno, s 24 glasa „za“, i bez glasova „protiv“ i „suzdržan“. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti na Program rada Javne ustanove Muzej Alija Izetbegović sa Finansijskim planom za 

2023.godinu donesena jednoglasno, s 24 glasa „za“, i bez glasova „protiv“ i „suzdržan“. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti na Program rada Javne ustanove Bosanski kulturni centar Kantona Sarajevo sa 

Financijskim planom za 2023.godinu donesena jednoglasno, s 24 glasa „za“, i bez glasova 

„protiv“ i „suzdržan“. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti na Program rada Javne ustanove Collegium artisticum Sarajevo sa Financijskim 

planom za 2023 godinu donesena jednoglasno, s 24 glasa „za“, i bez glasova „protiv“ i 

„suzdržan“. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti na Program rada Javne ustanove Muzej Sarajeva sa Financijskim planom za 

2023.godinu donesena jednoglasno, s 24 glasa „za“, i bez glasova „protiv“ i „suzdržan“. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti na Program rada javne ustanove Narodno pozorište Sarajevo sa Financijskim planom 

za 2023.godinu donesena jednoglasno, s 22 glasa „za“, i bez glasova „protiv“ i „suzdržan“. 

 

 

AD-32. 

 

Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Javne ustanove 

“Fond Memorijala Kantona Sarajevo” za 2023. godinu  

Zastupnici su dobili prijedlog odluke u dopunskom materijalu. Nisu smatrali za potrebnim 

da direktor Fonda, Ahmet Kulanić podnese uvodno izlaganje.  

Pitanja za direktora Fonda imali su zastupnici Muamer Bandić i Jasmin Šaljić. 

Obzirom da nije bilo prijavljenih zastupnika za raspravu, predsjedavajući zaključio istu i 

pozvao zastupnike da se izjasne. 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Javne ustanove “Fond Memorijala Kantona 

Sarajevo” za 2023. godinu donesena jednoglasno, s 21 glas „za“, i bez glasova „protiv“ i 

„suzdržan“. 
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Realizacija tačke trideset i tri. 

 

AD-33. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada sa finansijskim planom Fonda 

Kantona Sarajevo za stipendiranje i školovanje djece boraca, poginulih boraca i poginulih 

civila – žrtava rata ''IKRE'' za 2023. godinu 

 

 Zastupnici su dobili materijal uz poziv za sjednicu, te nisu smatrali za potrebno da 

predstavnik Predlagača podnese uvodne napomene. Također nije bilo prijavljenih za pitanja ili 

diskusiju, te je predsjedavajući pozvao zastupnike da se izjasne o prijedlogu odluke.  

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti na Program rada sa finansijskim planom Fonda Kantona Sarajevo za stipendiranje i 

školovanje djece boraca, poginulih boraca i poginulih civila – žrtava rata ''IKRE'' za 2023. 

godinu donesena jednoglasno, s 21 glas „za“, i bez glasova „protiv“ i „suzdržan“. 

 

 

 Predsjedavajući je potom zaključio rad na nastavku 9. Radne sjednice i zahvalio se 

zastupnicima na prisustvu., naglasivši da će o nastavku iste biti blagovremeno obaviješteni.  

 

 

Broj: 01-04-41045/23 

04.10.2023.godine 

SARAJEVO 

Zapisnik izradila:  

Lejla Kadrić 

 

             S E K R E T A R                                                 P R E D S J E D A V A J UĆI 

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO                SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 

    Aida Zeković                                                Elvedin Okerić 
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ZAPISNIK 

O RADU DRUGOG NASTAVKA DEVETE RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA 

SARAJEVO ODRŽANE 11.10.2023.GODINE SA POČETKOM RADA U 10,00 SATI 

 

 Drugi nastavak Devete radne sjednicu Skupštine Kantona Sarajevo otvorio je 

predsjedavajući Elvedin Okerić (u daljem tekstu predsjedavajući). 

 

Sjednici je prilikom otvaranja prisustvovalo 25 zastupnica i zastupnika, a kašnjenje je 

najavio zastupnik Adi Kalem. Sjednici nisu prisustvovali zastupnici: Čengić Irfan, Izetbegović 

Sebija, Marjanović Damir i Pilav Ilijaz. 

 

U skladu s naprijed iznesenim, prisustvo zastupnika Drugom nastavku Devete radne 

sjednice je bilo sljedeće: 

 

SDA - STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE  

1. Dević Mahir 

2. Kalem Adi 

3. Kapidžić Faruk 

4. Selmanović Faruk 

5. Viteškić Smiljana  

6. Zahiragić Haris 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA "NAROD I PRAVDA" 

1. Čampara Aljoša 

2. Kristić Danijela 

3. Mehmedagić Mersiha 

4. Memić Arijana 

5. Okerić Elvedin 

6. Pobrić Rusmir 

7. Vreto Elvis 

 

SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE 

1. Avdić Samir 

2. Čičić Davor 

3. Kapo Belma 

4. Pekić Jelena 

5. Petrović Kristina 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA GRAĐANA "NAŠA STRANKA" 

1. Bešlija Vildana 

2. Handžić Vibor 

3. Klarić Sanela 

4. Melank Miomirka 
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STRANKA ZA BOSNU I HERCEGOVINU 

1. Bandić Muamer 

2. Gavrankapetanović-Smailbegović Fatima 

3. Šaljić Jasmin 

 

DEMOKRATSKA FRONTA 

1. Hašimbegović Marijela 

2. Vujović Vedrana 

3. Zuhrić Albin 

 

SAMOSTALNI ZASTUPNICI 

1. Gaković Elza 

2. Hodžić Admela 

3. Lemezan Redžo 

 

Nakon intoniranja državne himne, predsjedavajući je pozvao zastupnice i zastupnike da odaju 

počast pripadnicima Armije R BiH i MUP-a R BiH koji su dali svoje živote u odbrani od agresije 

na Bosnu i Hercegovinu, svako na svoj način. 

 

Potom je uputio pozdrave zastupnicama i zastupnicima u Skupštini Kantona Sarajevo, 

članovima Vlade Kantona Sarajevo, svim prisutne u sali, kao i predstavnicima medija koji prate 

rad sjednice. 

 

      Predsjedavajući je podsjetio zastupnike da su na prethodna dva zasjedanju obradili prve 

trideset i tri tačke, te ovo zasjedanje počinje realizacijom tačke trideset i četiri Dnevnog reda. 

       Zastupnik Ređo Lemezan je poslovničkom intervencijom predložio da svi prisutni odaju 

počast nevinim žrtvama Palestine i Gaze, što je i prihvaćeno.  

      Predsjedavajući je predložio, a zastupnici pojedinačnim glasanjem podržali (s 18 glasova „za“, 

3 glasa „protiv“ i 4 glasa „suzdržana“) da se vodi objedinjena rasprava u okviru tačaka koje se tiču 

programa rada javnih ustanova iz resora Ministarstva za rad, socijalnu politiku, raseljenija lica i 

izbjeglice. 

Realizacija tačka od 34 do 41. Dnevnog reda. 

AD-34. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti  na Program rada Javne ustanove „Služba za zapošljavanje 

Kantona Sarajevo“ Sarajevo za 2023. godinu. 

 

AD-35. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Kantonalne javne 

ustanove „Gerontološki centar“ za 2023. godinu 
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AD-36. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Javne ustanove 

„Kantonalni centar za socijalni rad“ za 2023. godinu 

 

AD-37. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Kantonalne javne 

ustanove Dom za djecu bez roditeljskog staranja za 2023. godinu 

 

AD-38. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Kantonalne javne 

ustanove „Porodično savjetovalište“ za 2023. godinu 

 

AD-39. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Kantonalne javne 

ustanove „Dom za socijalno zdravstveno zbrinjavanje osoba sa invaliditetom i drugih osoba“ za 

2023. godinu 

 

AD-40. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Kantonalne javne 

ustanove „Odgojni centar Kantona Sarajevo“ za 2023. godinu 

 

AD-41 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Javne ustanove 

Terapijska zajednica - Kampus Kantona Sarajevo za 2023. godinu 

 

Predsjedavajući je konstatovao da su zastupnici dobili materijal uz poziv za sjednicu, te 

pozvao predstavnike javnih ustanova da podnesu uvodna izlaganja, što su isti učinili sljedećim 

redom: Edina Ljubuškić (v.d. direktorica JU Služba za zapošljavanje KS), Mirza Musa (direktor 

JU Gerontološki centar), Mahir Delić (direktor Kantonalni centar za socijalni rad), Samira Puzo 

(v.d. direktorica JU Dom za djecu bez roditeljskog staranja), Osman Šaljo (direktor KJU 

Porodično savjetovalište), Hazim Durmišević (direktor KJU Dom za socijalno zdravstveno, 

zbrinjavanje osoba s invaliditetom i drugih osoba), Midhat Kerla (direktor KJU Odgojni centar) i 

(Predstavnik KJU Terapijska zajednica Kampus).  

U  ime radnog tijela, Komisije za rad i socijalnu politiku se javila se zastupnica Elza 

Gaković. 

 Pitanja za predstavnike javnih ustanova imali su zastupnici:, Marijela Hašimbegović, 

Redžo Lemezan, Belma Kapo, Muamer Bandić, Vedrana Vujović, Faruk Selmanović, Smiljana 

Viteškić, Samir Avdić, Jelena Pekić, Mersiha Mehmedagić, Elza Gaković, Vildana Bešlija i 

Davor Čičić.  

 Dopredsjedavajući Vibor Handžić, koji je nakratko preuzeo vođenje sjednice, pozvao je 

predstavnike javnih ustanova da ponude odgovore na postavljena pitanja, istim redom kako su i 

podnosili uvodna izlaganja. Prisutnima se također obratila i ministrica Enda Pečenković. 

 U diskusiji koju je potom otvorio predsjedavajući, učešće su uzeli zastupnici: Vedrana 

Vujović, Redžo Lemezan, Muamer Bandić, Miomirka Melank, Belma Kapo, Marijela 

Hašimbegović, Samir Avdić, Davor Čičić, Mahir Dević. 
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 Nakon diskusija zastupnika javio se premijer Kantona Sarajevo, Nihad UK koji je dao 

određene informacije vezano za ovaj sektor. 

 Predsjedavajući je potom pozvao zastupnike da se izjasne pojedinačno o svakom programu 

rada i finansijskom planu javne ustanove iz oblasti socijalne politike. 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti  na Program rada Javne ustanove „Služba za zapošljavanje Kantona Sarajevo“ 

Sarajevo za 2023. godinu donesena većinom glasova, s 24 glas „za“, i 2 glasa „protiv“ i 2 glasa 

„suzdržan“. 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Kantonalne javne ustanove „Gerontološki 

centar“ za 2023. godinu. donesena većinom glasova, s 24 glas „za“, i 2 glasa „protiv“ i 2 glasa 

„suzdržan“. 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Javne ustanove „Kantonalni centar za socijalni 

rad“ za 2023. godinu. donesena većinom glasova, s 24 glas „za“, i 1 glas „protiv“ i 3 glasa 

„suzdržan“. 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti  na Program rada i Finansijski plan Kantonalne javne ustanove Dom za djecu bez 

roditeljskog staranja za 2023. godinu donesena većinom glasova,  s 24 glas „za“, i 1 glas 

„protiv“ i 3 glasa „suzdržan“. 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti  na Program rada i Finansijski plan Kantonalne javne ustanove „Porodično 

savjetovalište“ za 2023. godinu donesena većinom glasova,  s 24 glas „za“, i 1 glas „protiv“ i 3 

glasa „suzdržan“. 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti  na Program rada i Finansijski plan Kantonalne javne ustanove „Dom za socijalno 

zdravstveno zbrinjavanje osoba sa invaliditetom i drugih osoba“ za 2023. godinu donesena 

većinom glasova,  s 24 glas „za“, i 1 glas „protiv“ i 3 glasa „suzdržan“. 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti  na Program rada i Finansijski plan Kantonalne javne ustanove „Odgojni centar 

Kantona Sarajevo“ za 2023. godinu za 2023. godinu donesena većinom glasova,  s 24 glas „za“, i 

1 glas „protiv“ i 3 glasa „suzdržan“. 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti  na Program rada i Finansijski plan Javne ustanove Terapijska zajednica - Kampus 

Kantona Sarajevo za 2023. godinu, donesena većinom glasova, s 24 glas „za“, i 1 glas „protiv“ i 

3 glasa „suzdržan“. 

 

Predsjedavajući se potom zahvalio svim predstavnicima javnih ustanova iz oblasti 

socijalne zaštite na učešću u radu sjednice, a zatim pozvao zastupnike da se izjasne o pauzi za 

ručak. 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je prijedlog o pauzi za 

ručak u trajanju od 90 minuta, podržan većinom glasova, s 21 glasom „za“, 4 glasa „protiv, i bez 

glasova „suzdržan“.  
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NASTAVAK NAKON PAUZE 

 U nastavku nakon pauze, predsjedavajući je otvorio tačku četrdeset i dva. 

AD-42. 

Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Godišnji plan i Program rada Javne ustanove 

Institut za razvoj preduniverzitetskog obrazovanja Kantona Sarajevo sa Financijskim 

planom za 2023.godinu.  

 Zastupnici su materijale dobili uz poziv za sjednicu. Uvodno izlaganje podnijela je 

direktorica Instituta za razvoj preduniverzitetskog obrazovanja KS, Senada Salihović. 

 Pitanja za predlagača su imali zastupnici: Muamer Bandić, Marijela Hašimbegović, 

Vedrana Vujović, Jelena Pekić, Smiljana Viteškić i  Faruk Kapidžić. 

 Odgovore na postavljena pitanja zastupnika ponudili su direktorica Instituta, Senada 

Salihović i Ženeta Džumhur, pomoćnica direktorice Instituta. Prisutnima se također obratila i 

ministrica za odgoj i obrazovanje, Naida Hota-Muminović. 

 U otvorenoj diskusiji učestvovali su sljedeći zastupnici: Mahir Dević, Vedrana Vujović, 

Marijela Hašimbegović, Sanela Klarić, Muamer Bandić, Elvedin Okerić, Jasmin Šaljić. 

 Po zaključivanju diskusija, predsjedavajući je pozvao zastupnike da se izjasne o 

navedenom Prijedlogu odluke. 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti na godišnji plan i program rada Javne ustanove Institut za razvoj preduniverzitetskog 

obrazovanja Kantona Sarajevo sa Financijskim planom za 2023.godinu, podržan većinom 

glasova, s 21 glasom „za“, 1 glas „protiv, i 3 glasa „suzdržan“.  

Na zahtjev zastupnice Marijele Hašimbegović u ime Kluba Demokratske fronte, 

predsjedavajući je dao polusatnu pauzu. 

NASTAVAK NAKON PAUZE 

U nastavku nakon pauze, predsjedavajući je otvorio tačku četrdeset i tri dnevnog reda. 

AD-43. 

Prijedlog odluke o proširenju djelatnosti Javne ustanove Željeznički školski centar Sarajevo 

na djelatnost formalnog i neformalnog obrazovanja odraslih.  

Ministrica za odgoj i obrazovanje, Naida Hota-Muminović je po ovlaštenju premijera, u 

ime Predlagača povukla ovu tačku s dnevnog reda. 

Zatim se prešlo na tačku četrdeset i četiri dnevnog reda. 

AD-44. 

Prijedlog odluke o davanju saglasnosti za zaključenje Ugovora o kupoprodaji neposrednom 

pogodbom za zemljište je označeno k.č. 1592. KO Sarajevo  

 Ministar za boračka pitanja, Omer Osmanović, je po ovlaštenju premijera, u ime 

Predlagača povukao ovu tačku s dnevnog reda. 
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Realizacija tačke četrdeset i pet. 

AD-45. 

Prijedlog odluke o usvajanju Bilansa energetskih potreba Kantona Sarajevo za 2022. godinu 

 Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu, nisu smatrali da ima potrebe za 

uvodnim izlaganjima predstavnika Predlagača, nije bilo prijavljenih za postavljanje pitanja ili 

diskusiju, tako da je predsjedavajući pozvao zastupnike da se izjasne o navedenoj odluci. 

 Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o usvajanju 

Bilansa energetskih potreba za 2022.godinu dobila potrebnu većinu, s 19 glasova „za“ i bez 

glasova „protiv“ i „suzdržan“. 

Realizacija tačke četrdeset i šest. 

AD-46. 

Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Statut o dopuni Statuta Javne ustanove Zavod za 

hitnu medicinsku pomoć Kantona Sarajevo 

Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu, nisu smatrali da ima potrebe za 

uvodnim izlaganjima predstavnika Predlagača, nije bilo prijavljenih za postavljanje pitanja ili 

diskusiju, tako da je predsjedavajući pozvao zastupnike da se izjasne o navedenoj odluci. 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

saglasnosti na Statut o dopuni Statuta Javne ustanove Zavod za hitnu medicinsku pomoć Kantona 

Sarajevo dobila potrebnu većinu, s 19 glasova „za“ i bez glasova „protiv“ i „suzdržan“. 

Realizacija tačke četrdeset i sedam. 

AD-47. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za zaključenje Ugovora o zakupu poslovnog 

prostora - bolnički kompleks bivše Klinike za kožno - venerične bolesti „Dr. Ernest Grin“, 

za 2023. i 2024. godinu između ugovornih strana: Kliničkog centra Univerziteta u Sarajevu 

kao zakupodavca i Kantona Sarajevo (Ministarstva za rad, socijalnu politiku, raseljena lica 

i izbjeglice Kantona Sarajevo, Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo i Kantonalne javne 

ustanove „Dom za socijalno zdravstveno zbrinjavanje osoba sa invaliditetom i drugih 

osoba“) kao zakupca 

 

 Ministar za boračka pitanja, Omer Osmanović je, po ovlaštenju premijera, u ime 

Predlagača povukao ovu tačku s dnevnog reda. 

 

Realizacija tačke četrdeset i osam. 

AD-48. 

Prijedlog odluke o davanju prethodne saglasnosti Vladi Kantona Sarajevo za podnošenje 

zahtjeva za dobijanje urbanističke saglasnosti odobrenja za građenje upotrebe 
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termoenergetskog objekta postrojenja radi priključenja na sistem daljinskog grijanja 

objekta kolektivnog stanovanja u ulici Igmanski bataljon broj 39 u Hrasnici 

Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu, nisu smatrali da ima potrebe za 

uvodnim izlaganjima predstavnika Predlagača, nije bilo prijavljenih za postavljanje pitanja ili 

diskusiju, tako da je predsjedavajući pozvao zastupnike da se izjasne o navedenoj odluci. 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju 

prethodne saglasnosti Vladi Kantona Sarajevo za podnošenje zahtjeva za dobijanje urbanističke 

saglasnosti odobrenja za građenje upotrebe termoenergetskog objekta postrojenja radi 

priključenja na sistem daljinskog grijanja objekta kolektivnog stanovanja u ulici Igmanski 

bataljon broj 39 u Hrasnici dobila potrebnu većinu, s 23 glasa „za“ i bez glasova „protiv“ i 

„suzdržan“. 

Realizacija tačke četrdeset i devet. 

AD-49. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na prijedlog Ugovora o korištenju poslovnog 

prostora označenog kao k.č.8/E4 upisan u zk. ul. br. 88 KO SP_SARAJEVO-MAHALA 

CXXIX, koji zaključuju Kantonalno javno preduzeće Centar ”Skenderija” d.o.o. Sarajevo i 

Javna ustanova ”Collegium Artisticum 

Ministar za boračka pitanja, Omer Osmanović, je, po ovlaštenju premijera, u ime 

Predlagača povukao ovu tačku s dnevnog reda. 

 

Realizacija tačke pedeset. 

AD-50. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za zaključenje ugovora o kupoprodaji kojom se daje 

saglasnost Ministarstvu komunalne privrede, infrastrukture, prostornog uređenja, građenja 

i zaštite okoliša Kantona Sarajevo i Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo za zaključenje 

ugovora o kupoprodaji zemljišta označenog kao k.č 1458/1, površine 16622 m2, k.č 1459 

površine 5694 m2, k.č 1460 površine 8213 m2 i k.č 1462 površine 729 m2, sve KO Dolac radi 

proširenja RCU „Smiljevići“ u svrhu izgradnje i proširenja odlagališta inertnog materijala 

 

 Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu. Obzirom da predstavnik Predlagača 

nije bio prisutan u trenutku otvaranja tačke dnevnog reda, javili su se zastupnici: Vibor Handžić, 

Elza Gaković, Vedrana Vujović i Jasmin Šaljić, koji su imali prijedloge ili da se sačeka predlagač, 

a obrađuje naredna tačka ili da se tačka potpuno povuče s dnevnog reda. 

 

 Dopredsjedavajući Danijela Kristić je dala desetominutnu pauzu. 

 

NASTAVAK NAKON PAUZE 

 

 U nastavku nakon pauze predsjedavajući je pozvao predstavnika Predlagača materijala, 

direktoricu Zavoda za izgradnju KS, Belmu Barlov, da podnese uvodno izlaganje. 
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 Pitanja za predstavnicu Predlagača imali su zastupnici: Muamer Bandić, Elza Gaković, 

Jasmin Šaljić, Vedrana Vujović, na koja su im ponudili odgovore direktorica Belma Barlov i 

ministar komunalne privrede, infrastrukture, prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša KS, 

Almir Bečarević.  

 

 U diskusiji su učestvovali zastupnici: Elza Gaković, Faruk Kapidžić, Muamer Bandić, 

Sanela Klarić, Marijela Hašimbegović, Mersiha Mehmedagić, Jasmin Šaljić, Elvedin Okerić, 

Belma Kapo, Aljoša Čampara, Vedrana Vujović. 

 

 Predsjedavajući je prekinuo sjednicu, kako je kazao, obzirom na veliki broj zastupnika koji 

su bili prijavljeni za repliciranje i na cjelodnevno zasjedanje, te naglasio da će zastupnici o 

nastavku sjednice biti blagovremeno obaviješteni.  

 

Broj: 01-04-41045/23 

11.10.2023.godine 

SARAJEVO 

Zapisnik izradila:  

Lejla Kadrić 

             S E K R E T A R                                                 P R E D S J E D A V A J UĆI 

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO                SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 

    Aida Zeković                                                Elvedin Okerić 
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ZAPISNIK 

O RADU TREĆEG NASTAVKA DEVETE RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA 

SARAJEVO ODRŽANE 18.10.2023.GODINE SA POČETKOM RADA U 09,00 SATI 

 

 Treći nastavak Devete radne sjednicu Skupštine Kantona Sarajevo otvorio je 

predsjedavajući Elvedin Okerić (u daljem tekstu predsjedavajući). 

 

Sjednici je prilikom otvaranja prisustvovalo 20 zastupnica i zastupnika. Izostanak sa 

sjednice opravdao je zastupnik Faruk Selmanović, dok je kašnjenje je najavila zastupnica 

Smiljana Viteškić. Sjednici nisu prisustvovali zastupnici: Sebija Izetbegović, Ilijaz Pilav i Albin 

Zuhrić. 

U skladu s naprijed iznesenim, prisustvo zastupnika Trećem nastavku Devete radne 

sjednice je bilo sljedeće: 

 

SDA - STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE  

1. Dević Mahir 

2. Kalem Adi 

3. Kapidžić Faruk 

4. Viteškić Smiljana  

5. Zahiragić Haris 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA "NAROD I PRAVDA" 

1. Čampara Aljoša 

2. Kristić Danijela 

3. Mehmedagić Mersiha 

4. Memić Arijana 

5. Okerić Elvedin 

6. Pobrić Rusmir 

7. Vreto Elvis 

 

SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE 

1. Avdić Samir 

2. Čengić irfan 

3. Čičić Davor 

4. Kapo Belma 

5. Pekić Jelena 

6. Petrović Kristina 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA GRAĐANA "NAŠA STRANKA" 

1. Bešlija Vildana 

2. Handžić Vibor 

3. Klarić Sanela 

4. Melank Miomirka 
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STRANKA ZA BOSNU I HERCEGOVINU 

1. Bandić Muamer 

2. Gavrankapetanović-Smailbegović Fatima 

3. Šaljić Jasmin 

 

DEMOKRATSKA FRONTA 

1. Hašimbegović Marijela 

2. Vujović Vedrana 

 

SAMOSTALNI ZASTUPNICI 

1. Gaković Elza 

2. Hodžić Admela 

3. Lemezan Redžo 

 

Nakon intoniranja državne himne, predsjedavajući je pozvao zastupnice i zastupnike da odaju 

počast pripadnicima Armije R BiH i MUP-a R BiH koji su dali svoje živote u odbrani od agresije 

na Bosnu i Hercegovinu, svako na svoj način. 

 

Potom je uputio pozdrave zastupnicama i zastupnicima u Skupštini Kantona Sarajevo, 

članovima Vlade Kantona Sarajevo, svim prisutne u sali, kao i predstavnicima medija koji prate 

rad sjednice. 

 

      Predsjedavajući je podsjetio zastupnike da je na prethodna tri zasjedanju obrađeno prvih 

četrdeset i devet tačaka dnevnog reda, te da se prethodno zasjedanje prekinulo na diskusijama po 

tačci pedeset dnevnog reda, koja glasi: 

 

AD-50. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za zaključenje ugovora o kupoprodaji kojom se daje 

saglasnost Ministarstvu komunalne privrede, infrastrukture, prostornog uređenja, građenja 

i zaštite okoliša Kantona Sarajevo i Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo za zaključenje 

ugovora o kupoprodaji zemljišta označenog kao k.č 1458/1, površine 16622 m2, k.č 1459 

površine 5694 m2, k.č 1460 površine 8213 m2 i k.č 1462 površine 729 m2, sve KO Dolac radi 

proširenja RCU „Smiljevići“ u svrhu izgradnje i proširenja odlagališta inertnog materijala 

 

 U nastavku diskusija, učestvovali su zastupnici: Muamer Bandić, Redžo Lemezan, 

Vedrana Vujović, Jasmin Šaljić, Elza Gaković, Marijela Hašimbegović, Sanela Klarić, Miomirka 

Melank, Mersiha Mehmedović, Davor Čičić, Damir Marjanović. 

 Prisutnima se obratio ministar komunalne privrede, infrastrukture, prostornog uređenja, 

građenja i zaštite okoliša KS, Almir Bečarević. 

 

 Po zaključenju diskusija, predsjedavajući je dao desetominutnu pauzu. 

 

NASTAVAK NAKON PAUZE 
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 U nastavku nakon pauze, predsjedavajući je upoznao zastupnike da su pristigla dva 

zaključka po ovoj temi, zastupnice Vedrane Vujović i Kluba DF i zastupnika Muamera Bandića, 

predsjedavajućeg Kluba SBiH.  

 

 Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Zaključak zastupnice Vedrane 

Vujović dobio jednoglasnu podršku ( 25 glasova „za“, i bez glasova „protiv“ i „suzdržan“) i isti 

glasi: 

"Zadužuje se Kolegij Skupštine Kantona Sarajevo da u saradnji sa Ministarstvom 

komunalne privrede, infrastrukture, prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša Kantona 

Sarajevo, KJKP "RAD", Zavoda za izgradnju Kantona Sarajevo, predstavnicima opština u 

Kantonu Sarajevo i svim drugim relevantnim institucijama pripremi i organizuje tematsku 

sjednicu Skupštine Kantona Sarajevo u prvom kvartalu 2024. godine o RCUO" Smiljevići", 

odlaganju i recikliranju svih vrsta otpada u Kantonu Sarajevo sa analizom realizacije zaključaka 

sa tematske sjednice iz 2019. godine i svim implementiranim projektima po ovom pitanju u 

Kantonu Sarajevo od 2019. godine do danas". 

 

Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da Zaključak zastupnika Muamera 

Bandića nije dobio potrebnu podršku ( 5 glasova „za“, i 1 glas „protiv“ i 19 glasova 

„suzdržan“) i isti glasio: 

"Zadužuje se Ministarstvo komunalne privrede, infrastrukture i prostornog uređenja, 

građenja i zaštite okoliša da se pokrene procedura na iznalaženju nove lokacije za odlaganje 

komunalnog i drugog otpada izvan urbanog gradskog područja naseljenih mjesta u Kantonu 

Sarajevo“.   

   

Potom je predsjedavajući pozvao zastupnike da se izjasne o prijedlogu odluke. 

 

 Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju saglasnosti za 

zaključenje ugovora o kupoprodaji  kojom se daje saglasnost Ministarstvu komunalne privrede, 

infrastrukture, prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša Kantona Sarajevo i Zavodu za 

izgradnju Kantona Sarajevo za zaključenje ugovora o kupoprodaji zemljišta označenog kao k.č 

1458/1, površine 16622 m2, k.č 1459 površine 5694 m2, k.č 1460 površine 8213 m2 i k.č 1462 

površine 729 m2, sve KO Dolac radi proširenja RCU „Smiljevići“ u svrhu izgradnje i proširenja 

odlagališta inertnog materijala dobila potrebnu podršku (s 21 glas „za“, i 3 glasa „protiv“ i 1 

glas „suzdržan“). 

 

Realizacija tačke pedeset i jedan. 

 

AD-51. 

Prijedlog Odluke kojom se daje saglasnost na nacrt Ugovora o zakupu koji se zaključuje 

između Javnog poduzeća Međunarodni aerodrom Sarajevo d.o.o. Sarajevo, kao 

zakupodavca i Turističke zajednice Kantona Sarajevo kao zakupca 

Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu, nisu smatrali da ima potrebe za 

uvodnim izlaganjima predstavnika Predlagača, nije bilo prijavljenih za postavljanje pitanja ili 

diskusiju, tako da je predsjedavajući pozvao zastupnike da se izjasne o navedenoj odluci. 



 50 

 Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka kojom se daje saglasnost na 

nacrt Ugovora o zakupu koji se zaključuje između Javnog poduzeća Međunarodni aerodrom 

Sarajevo, d.o.o Sarajevo, kao zakupodavca i Turističke zajednice Kantona Sarajevo kao zakupca 

dobila potrebnu podršku (s 21 glas „za“, i bez glasova „protiv“ i „suzdržan“). 

 

Realizacija tačke pedeset i dva. 

AD-52. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za osnivanje Javne ustanove Memorijalni centar 

Sarajevo 

Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu, nisu smatrali da ima potrebe za 

uvodnim izlaganjima predstavnika Predlagača, nije bilo prijavljenih za postavljanje pitanja ili 

diskusiju, tako da je predsjedavajući pozvao zastupnike da se izjasne o navedenoj odluci. 

 

 Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Odluka o davanju saglasnosti za 

osnivanje Javne ustanove Memorijalni centar Sarajevo dobila potrebnu podršku (s 22 glasa „za“, 

i bez glasova „protiv“ i „suzdržan“). 

 

 Predsjedavajući je zatim pozvao zastupnike da se izjasne o objedinjavanju diskusije po 

tačkama dnevnog reda od 53. do 58. a koje se odnose na izvještaje o poslovanju ustanova iz 

oblasti socijalne zaštite. 

 

 Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je je prijedlog o objedinjavanju 

diskusije po tačkama dnevnog reda od 53. do 58.Dnevnog reda dobio potrebnu većinu ( 20 

glasova „za“, i 1 glas „protiv“ i 1 glas „suzdržan“). 

 

Prešlo se na realizaciju tačaka Dnevnog reda: 

AD-53. 

Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove „Gerontološki centar“ za 2021. godinu 

(Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2021. godinu) sa prilozima; 

 

AD-54. 

Izvještaj o poslovanju Javne ustanove „Kantonalni centar za socijalni rad“ za 2021. godinu 

(Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2021. godinu) sa prilozima; 

 

AD-55 

Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove „Dom za socijalno zdravstveno 

zbrinjavanje osoba sa invaliditetom i drugih osoba“ za 2021. godinu (Izvještaj o radu sa 

Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2021. godinu) sa prilozima; 

 

AD-56. 

Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove „Odgojni centar Kantona Sarajevo“ za 

2021. godinu (Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2021. godinu) sa 

prilozima; 
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AD-57. 

Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove Dom za djecu bez roditeljskog staranja za 

2021. godinu (Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2021. godinu) sa 

prilozima; 

 

AD-58. 

Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove „Porodično savjetovalište“ za 2021. 

godinu (Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2021. godinu) sa 

prilozima. 

 

 Predsjedavajući je pozvao predstavnike javnih ustanova da podnesu uvodna izlaganja u 

svojstvu Predlagača, što su i učinili sljedeći: Mirza Musa (direktor Gerontološki centar), Mirsada 

Poturković (Kantonalni centar za socijalni rad), Hazim Durmišević (direktor KJU Dom za 

socijalno zdravstveno, zbrinjavanje osoba s invaliditetom i drugih osoba), Midhat Kerla (direktor 

KJU Odgojni centar), Samira Puzo (v.d. direktorica JU Dom za djecu bez roditeljskog staranja) i 

Amer Šenderović (predstavnik KJU Porodično savjetovalište). 

 Obzirom da nije bilo prijavljenih za postavljanje pitanje, predsjedavajući je otvorio 

diskusiju u kojoj su učestvovali zastupnici: Muamer Bandić, Marijela Hašimbegović i Mersiha 

Mehmedagić.  

 Po zaključenju rasprava, predsjedavajući je pozvao zastupnike da se izjasne po svakom 

predloženom izvještaju o poslovanju javne ustanove iz oblasti socijalne zaštite. 

Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Izvještaj o poslovanju Kantonalne 

javne ustanove Gerontološki centar za 2021.godinu dobio potrebnu većinu ( 22 glasa „za“, i bez 

glasova „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“). 

 

Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Izvještaj o poslovanju Javne 

ustanove Kantonalni centar za socijalni rad za 2021.godinu dobio potrebnu većinu ( 22 glasa 

„za“, i bez glasova „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“). 

 

Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Izvještaj o poslovanju Kantonalne 

javne ustanove Dom za socijalno i zdravstveno zbrinjavanje osoba sa invaliditetom i drugih osoba 

za 2021.godinu dobio potrebnu većinu ( 21 glas „za“, i bez glasova „protiv“ i 3 glasa 

„suzdržan“). 

 

Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Izvještaj o poslovanju Kantonalne 

javne ustanove Odgojni centar Kantona Sarajevo za 2021. godinu dobio potrebnu većinu ( 22 

glasa „za“, i bez glasova „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“). 

 

Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Izvještaj o poslovanju Kantonalne 

javne ustanove Dom za djecu bez roditeljskog staranja za 2021 godinu dobio potrebnu većinu ( 21 

glas „za“, i bez glasova „protiv“ i 3 glasa „suzdržan“). 

 

Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Izvještaj o poslovanju Kantonalne 

javne ustanove Porodično savjetovalište za 2021 godinu dobio potrebnu većinu ( 22 glasa „za“, i 

bez glasova „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“). 

 

Realizacija tačke pedeset i devet. 
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AD-59. 

Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove Terapijska zajednica-Kampus Kantona 

Sarajevo za 2021. godinu (Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2021. 

godinu) sa prilozima 

 

 Premijer Nihad Uk je povukao ovu tačku s Dnevnog reda.  

 

 Predsjedavajući je predložio da se također objedine diskusije po tačkama dnevnog reda od 

60. do 67, a koje se odnose na izvještaje o poslovanju kantonalnih javnih komunalnih preduzeća 

za 2021.godinu.  

 

Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je prijedlog o objedinjvanju diskusija 

dobio potrebnu većinu ( 19 glasa „za“, i 4 glasa „protiv“ i bez glasova „suzdržan“). 

 

 Predsjedavajući je pozvao zastupnike da se izjasne o pauzi za ručak u trajanju od 90 

minuta, što su zastupnici podržali jednoglasno (26 „za“). 

 

NASTAVAK NAKON PAUZE 

 

 Nakon pauze, predsjedavajući je pozvao predstavnike KJKP da podnesu uvodna izlaganja.  

Zastupnicima su se obratili: Sedin Brajić (predstavnik ViK d.o.o. Sarajevo), Adis Bešlić 

(direktor KJKP Park), Nijaz Selamović (v.d. direktor KJKP RAD), Ermin Efović (izvršni direktor 

KJKP Sarajevo-gas), Samir Kurtanović (direktor KJKP Pokop), Sejfo Ušanović (direktor KJKP 

Toplane Sarajevo), Jasmin Terović (direktor KJKP Tržnice-pijace) i Enis Džihanić (vd direktor 

BAGS- ENERGOTEHNIKA). 

 Pitanja su postavili zastupnici: Belma Kapo, Marijela Hašimbegović, Adi Kalem, Vedrana 

Vujović, Muamer Bandić, Jelena Pekić, Samir Avdić i Mersiha Mehmedagić, a odgovore su im 

dali predstavnici kantonalnih javnih komunalnih preduzeća, redoslijedom kako su podnosili 

uvodna izlaganja. Na kraju je odgovore dao i ministar Almir Bečarević. 

 U diskusiji koja je potom otvorena, učestvovali su zastupnici: Belma Kapo, Marijela 

Hašimbegović, Vedrana Vujović, Faruk Kapidžić, Adi Kalem i Muamer Bandić. 

 Predsjedavajući je zaključio raspravu i dao petominutnu pauzu kako bi se pripremio 

zaključak zastupnika Adija Kalema. 

NASTAVAK NAKON PAUZE 

 U nastavku, predsjedavajući je zamolio zastupnike da se izjasne o predloženom zaključku 

zastupnika Adija Kalema, koji glasi: 

"Zadužuje se Vlada Kantona Sarajevo i resorno ministarstvo da kantonalnim javnim 

poduzećima, a kako bi se ubrzali procesi prilikom izgradnje, rekonstrukcije i sanacije projekata 

od javnog interesa za Kanton Sarajevo izdaju jasnu instrukciju davanja prednosti projektima od 

javnog značaja prilikom obrade dokumentacije i realizacije ovih projekata projekata".  

Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Zaključak zastupnika Adija Kalema 

dobio potrebnu većinu ( 25 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i „suzdržan“). 
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 Zatim je predsjedavajući pozvao zastupnike da se izjasne o izvještajima svakog 

kantonalnog javnog komunalnog preduzeća posebno. 

Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Izvještaj o poslovanju Kantonalnog 

javnog komunalnog preduzeća Vodovod i kanalizacija doo Sarajevo za 2021. godinu nije dobio 

potrebnu većinu ( 6 glasova „za“, 7 glasova „protiv“ i 10 glasova „suzdržan“). 

 

Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Izvještaj o poslovanju Kantonalnog 

javnog komunalnog poduzeća PARK doo Sarajevo za 2021. godinu dobio potrebnu većinu ( 21 

glas „za“, 2 glasa „protiv“ i bez glasova „suzdržan“). 

 

Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da Izvještaj o poslovanju Kantonalnog 

javnog komunalnog preduzeća RAD doo Sarajevo za 2021.godinu dobio potrebnu većinu ( 21 glas 

„za“, 4 glasa „protiv“ i bez glasova „suzdržan“). 

 

Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da Izvještaj o poslovanju Kantonalnog 

javnog komunalnog preduzeća Sarajevo-gas doo Sarajevo za 2021.godinu dobio potrebnu većinu 

( 21 glas „za“, 4 glasa „protiv“ i bez glasova „suzdržan“). 

 

Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da Izvještaj o poslovanju Kantonalnog 

javnog komunalnog preduzeća POKOP doo Sarajevo za 2021.godinu dobio potrebnu većinu ( 21 

glas „za“, 4 glasa „protiv“ i bez glasova „suzdržan“). 

 

Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da Izvještaj o poslovanju Kantonalnog 

javnog komunalnog poduzeća Toplane Sarajevo doo za 2021 godinu dobio potrebnu većinu ( 21 

glas „za“, 3 glasa „protiv“ i  1 glas „suzdržan“). 

 

Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da Izvještaj o poslovanju Kantonalnog 

javnog komunalnog preduzeća Tržnice- pijace doo Sarajevo za 2021.godinu dobio potrebnu 

većinu ( 25 glas „za“, 1 glas „protiv“ i bez glasova „suzdržan“). 

 

Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Izvještaj o poslovanju BAGS 

Energotehnika dd Vogošća za 2021.godinu nije dobio potrebnu većinu ( 8 glasova „za“, 4 glasa 

„protiv“ i 11 glasova „suzdržan“). 

 

Realizacija tačke šezdeset i osam. 

AD-68. 

Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Kantonalne javne ustanove zaštićena prirodna 

područja za 2021.godinu 

Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu, nisu smatrali da ima potrebe za 

uvodnim izlaganjima predstavnika Predlagača, nije bilo prijavljenih za postavljanje pitanja ili 

diskusiju, tako da je predsjedavajući pozvao zastupnike da se izjasne o navedenoj odluci. 

Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da Izvještaj o radu i financijskom 

poslovanju Kantonalne javne ustanove Zaštićena prirodna područja za 2021. godinu dobio 

potrebnu većinu ( 21 glas „za“, 3 glasa „protiv“ i bez glasova „suzdržan“). 

Realizacija tačke šezdeset i devet. 
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AD-69. 

Izvještaj o radu Javne ustanove Centar za napredne tehnologije u Sarajevu za 2021.godinu 

u izvještaj te financijskom poslovanju javne ustanove Centar za napredne tehnologije u 

Sarajevu za period 1. 1. 2021.godine do 31.12. 2021. godine sa prilozima 

Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu. Uvodno izlaganje po ovoj tačci podnio 

je direktor JU Centar za napredne tehnologije, Ensar Mulaosmanović. 

Pitanje postavila zastupnica Marijela Hašimbegović, na koje je odmah dobila odgovor od 

direktora. 

U diskusiji su učestvovali zastupnici: Marijela Hašimbegović, Aljoša Čampara i Damir 

Marjanović. 

Zaključivši raspravu, predsjedavajući je pozvao zastupnike da se izjasne. 

Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da Izvještaj o radu Javne ustanove Centar 

za napredne tehnologije u Sarajevu za 2021.godinu i Izvještaj o financijskom poslovanju Javne 

ustanove Centar za napredne tehnologije u Sarajevu za period 1.1.2021. godine do 

31.12.2021.godine dobio potrebnu većinu (s 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i s 2 glasa 

„suzdržan“). 

 

 Realizacija tačke dvadeset i dva. 

 AD-70. 

Izvještaj o radu Vlade Kantona Sarajevo za period od 01.01.21. godine do 31.12.2021.godine  

Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu. Uvodno izlaganje je podnio premijer 

Nihad Uk. 

 Pitanje za premijera je imao zastupnik Muamer Bandić. 

 U diskusiji su učestvovali: Muamer Bandić i Marijela Hašimbegović.  

 Zaključivši diskusiju, predsjedavajući je pozvao zastupnike da se izjasne. 

Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da Izvještaj o radu o radu Vlade Kantona 

Sarajevo za period od 01.01.2021. godine do 31. 12 .2021.godine dobio potrebnu većinu (s 18 

glasova „za“, 2 glasa „protiv“ i bez glasova „suzdržan“). 

 

Realizacija tačke sedamdeset i jedan. 

AD-71. 

Izvještaj o radu Pravobranilaštva Kantona Sarajevo za 2021. godinu. 

Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu, nisu smatrali da ima potrebe za 

uvodnim izlaganjima predstavnika Predlagača, nije bilo prijavljenih za postavljanje pitanja ili 

diskusiju, tako da je predsjedavajući pozvao zastupnike da se izjasne o navedenoj odluci. 

 

Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da Izvještaj o radu Pravobranilaštva 

Kantona Sarajevo za 2021.godinu dobio potrebnu većinu (s 19 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i uz 2 glasa „suzdržan“). 



 55 

Realizacija tačke sedamdeset i dva. 

AD-72. 

Izvještaj o izvršenju Budžeta Kantona Sarajevo za period od 01.01. do 31.12.2021 godine.  

Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu, nisu smatrali da ima potrebe za 

uvodnim izlaganjima predstavnika Predlagača, nije bilo prijavljenih za postavljanje pitanja ili 

diskusiju, tako da je predsjedavajući pozvao zastupnike da se izjasne o navedenoj odluci. 

 

Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da Izvještaj o izvršenju Budžeta Kantona 

Sarajevo za period od 01.01. do 31.12.2021 godine dobio potrebnu većinu (s 19 glasova „za“, bez 

glasova „protiv“ i uz 2 glasa „suzdržan“). 

 

Realizacija tačke sedamdeset i tri. 

AD-73. 

Izvještaj o poslovanju Javnog preduzeća Televizija Kantona Sarajevo doo Sarajevo za 2021 

godinu 

 Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu. Obzirom da predstavnik Predlagača 

nije bio prisutan u Sali, predsjedavajući je dao desetominutnu pauzu kako bi se isti pojavili. 

 

NASTAVAK NAKON PAUZE 

 

 U nastavku je uvodno izlaganje podnijela v.d. direktorica TVSA Šejla Spahić. 

   

 Pitanje za v.d. direktoricu je imao zastupnik Jasmin Šaljić. U diskusiji su učestvovali 

zastupnici: Marijela Hašimbegović, Jasmin Šaljić, Muamer Bandić i Vedrana Vujović.  

 

 Zaključivši diskusiju, predsjedavajući je pozvao zastupnike da se izjasne o navedenom 

Izvještaju. 

  

Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Izvještaj o poslovanju Javnog 

preduzeća Televizija Kantona Sarajevo d.o.o, Sarajevo za 2021 godinu dobio potrebnu većinu (s 

18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i uz 2 glasa „suzdržan“). 

 

Realizacija tačke sedamdeset i četiri. 

AD-74. 

Izvještaja o radu i financijskom poslovanju Javne ustanove Apoteke Sarajevo za 

2021.godinu  

 

 Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu. Uvodno izlaganje je podnijela 

direktorica JU Apoteke Sarajevo, Zenaida Hasić.   

 

 Zastupnik Muamer Bandić je postavio pitanje direktorici Hasić, na koje mu je direktorica 

obećala poslati pismeni odgovor. 

 

 Obzirom da nije bilo prijavljenih diskutanata, predsjedavajući je pozvao zastupnike da se 

izjasne. 
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Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Izvještaj o radu i financijskom 

poslovanju Javne ustavne Apoteke Sarajevo za 2021 godinu dobio potrebnu većinu (s 18 glasova 

„za“, bez glasova „protiv“ i uz 3 glasa „suzdržan“). 

 

Realizacija tačke sedamdeset i pet. 

 

AD-75 

Izvještaja o radu Univerziteta u Sarajevu za 2021 godinu sa Programom rada za 2021 

godinu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju Univerziteta u Sarajevu za 2021.godinu, 

Izvještajem interne revizije o provedenom nadzoru, financijskom procesima na Univerzitetu 

u Sarajevu i organizacionim jedinicama za period od 01.01. do 31.12.21. godine.  

 

 Premijer Nihad Uk je povukao ovu tačku s dnevnog reda, iz tehničkih razloga. 

 

 

Realizacija tačke sedamdeset i šest. 

AD-76. 

Izvještaj o radu sa financijskim izvještajem na koji je prethodno dato mišljenje ovlaštenog 

revizora Fonda Kantona Sarajevo za izgradnju stanova za članove porodice šehida, 

poginulih boraca, ratne vojne invalide, demobilizirane borce i prognane osobe za 2021 

godinu  

 Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu. Nisu smatrali da je potrebno uvodno 

izlaganje. 

  

 Pitanje za Predlagača imala je zastupnica Marijela Hašimbegović, na koje joj je odgovorila 

direktorica Fonda, Lejla Khattab. 

  

 U diskusiji su učestvovali zastupnici: Muamer Bandić i Marijela Hašimbegović.  

 

Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Izvještaj o radu sa financijskim 

izvještajem na koji je prethodno dato mišljenje ovlaštenog revizora Fonda Kantona Sarajevo za 

izgradnju stanova za članove porodice šehida, poginulih boraca, ratne vojne invalide, 

demobilizirane borce i prognane osobe za 2021 godinu dobio potrebnu većinu (s 22 glasa „za“, 

bez glasova „protiv“ i „suzdržan“). 

 

Realizacija tačke sedamdeset i sedam. 

AD-77. 

Izvještaj o radu i financijskom poslovanju Javne ustanove Služba za zapošljavanje Kantona 

Sarajevo za period 1.1.do 31. 12. 2021. godine sa prilozima (Izvještaj o izvršenju 

Financijskog plana prihoda i izdataka Javne ustanove Služba za zapošljavanje Kantona 

Sarajevo za period 01.01. do 31.12.2021.godine 

 

 Zastupnici su dobili materijale uz poziv za sjednicu. Zastupnici nisu smatrali da je 

potrebno uvodno izlaganje. Nije bilo zainteresiranih za postavljanje pitanja, u diskusiji je 

učestvovala zastupnica Marijela Hašimbegović. 

 

 Zaključivši diskusiju, predsjedavajući je pozvao zastupnike da se izjasne o predloženom 

izvještaju. 
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Nakon glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Izvještaj o radu i financijskom 

poslovanju Javne ustanove Služba za zapošljavanje Kantona Sarajevo za period 1.1.do 31. 12. 

2021. godine sa prilozima (Izvještaj o izvršenju Financijskog plana prihoda i izdataka Javne 

ustanove Služba za zapošljavanje Kantona Sarajevo za period 01.01. do 31.12.2021.godine) nije 

dobio potrebnu većinu (s 13 glasova „za“, s 3 glasa „protiv“ i uz 3 glasa „suzdržan“). 

 

 

 Predsjedavajući je konstatovao da su iscrpljene sve tačke dnevnog reda Devete radne 

sjednice, zahvalio se zastupnicima na konstruktivnom radu. 

 

Broj: 01-04-41045/23 

18.10.2023.godine 

SARAJEVO 
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